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3 

P R O C E E D I N G S 

MR . DAVI S : We 'll go on the record . 

Good af t ernoon . Thi s is the supp l emental 

4 trans cribed interview o f Rob Goldstone . On 

5 October 18 , 2 017 , Cha i rman Grassley sent Mr . 

6 Gol ds tone a letter s t a ti ng t ha t t he Judiciary 

7 Committee was seeki ng i nformation r e l ated to a 

8 meeting held on June 9 , 2016 , at Trump Tower , as 

9 wel l as related matters . The letter reques t ed an 

4 

1 0 interview and cert a i n categories o f documents . I n 

11 respo nse , Mr . Go ldsto ne has through h i s counsel 

12 produced documents and participated in a vo luntary 

1 3 i ntervi ew o n December 15 , 2017 . 

14 In February of 2018 , Mr . Goldsto ne ' s 

15 counsel not ifi ed the Committee staff that he would 

1 6 be producing some additiona l documents t o fill i n 

17 some gaps in the message chains provided in the 

1 8 original production , and t hat if we had any 

1 9 questions , t hey would b e avail abl e for follow- up. 

20 On March 2 , 201 8 , Mr . Goldstone ' s c o unsel 

21 provided those additiona l document s , genera l ly 

22 inserting them i n t o the appropri a te pos itions in 

2 3 the previously produced chains . The new 

2 4 production was Bates - stamped RG- 000255 t hrough 

25 31 3 , al t hough many of those pages were , i n f act, 
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1 previously produced. 

2 Thro ugh his c o unsel , Mr . Go ldsto ne 

3 s ubsequently ag reed to thi s s upplemental 

4 transcribed interview to inquire about t he new 

5 information . The interview is being c o nducted via 

6 videocon fere nce . 

7 Would t he witness pl ease s t a t e yo ur na me 

8 f o r the r ecord? 

9 

1 0 

MR . GOLDSTONE: Robert I an Goldstone . 

MR . DAVIS: On behal f o f t he Cha irman, I 

11 want t o thank Mr. Go ldsto ne again f or speaking 

12 with us. As you may recall, my name is Patrick 

1 3 Davis, and I'm t he Deputy Chi e f Inves tiga tive 

14 Counsel with the Committee 's maj ority sta ff. 

15 I'll ask everyone else fr om the Committee 

16 who is here a t t he t able to introduce themselves 

17 as well , and we 'll get t o Mr. Go ldsto ne's c o unsel 

1 8 in a f ew mome nts. 

1 9 MR . PARKER : Da ni e l Parker , Inves tiga tive 

2 0 Assistant , Chairman Grassley . 

21 MR . LOWRY : John Lowry, Inv e s tiga tive 

22 Correspondent f or Senator Feinstein. 

2 3 MR. PRIVOR : Brian Privor , Senior Counsel 

24 f or Senator Feinste i n . 

25 MR . DAVIS: I' d like to r es t a t e a few key 



1 points we men t ioned at your initial interview . 

2 The Federal Rules o f Civil Procedure d o not 

3 app l y to any of the Committee ' s investigative 

4 act i v i t i es , including transcr i bed interviews . 

5 There are some guidelines we f o llow, and I ' ll go 

6 over t hose again now. 

7 We have an official reporter taking down 

8 everything we say to make a written record , so we 

9 ask that you give verba l responses to a l l 

1 0 quest i ons . Do you unders t and? 

11 

1 2 

MR . GOLDSTONE : I do . 

MR . DAVI S : So t hat the court repor t er can 

1 3 take down a clear record , we ' ll do our best to 

14 limit the number of people directing questions t o 

1 5 you to those whose turn it i s . 

1 6 I t ' s also i mportant t hat we don 't t alk 

17 over one another or interrupt each other , if we 

1 8 can help it , and t hat goes for everybody present 

1 9 a t t oday ' s int erview . 

20 While Senato rs o n the Committee may 

21 observe , the Chairman and Ranking Member have 

22 agreed t hat only sta ff will ask quest i ons . 

23 We encourage witnesses who appear befo re 

24 the Commi t tee to consul t freely with counsel i f 

25 they so choose . You are appearing via 

6 



1 videoconference with counsel , I believe, today . 

2 Counsel , c o uld yo u please state your name for the 

3 record? 

4 MR . GAGE: Robert Gage and Bernard 

5 Ozarowski , representing Mr. Go ldsto ne. 

6 MR . DAVIS: Thank you . 

7 Mr . Golds t one , we wan t you t o answer our 

7 

8 questi o ns in the most complete and truthful manner 

9 possible , so we will t ake our time. If you have 

1 0 any q uest i ons or if you don't understand any o f 

11 o ur questi o ns , please let us know . If yo u 

12 hones tl y don 't know the answer to a question or 

1 3 don 't remember, it' s best not to guess . 

14 us yo ur best reco llection. 

Just give 

15 It' s okay t o tell us if you l earned 

1 6 information from someone else if you i ndica te how 

17 you came t o know the info rmati o n . If there are 

1 8 things t hat you don't know or can't remember, we 

1 9 ask that you inform us t o the best of your 

20 knowledge who might be able to provide a mo re 

21 complete answer to the ques tion . 

22 It is t h i s Committee's pract i ce t o honor 

23 valid commo n law privilege claims as an 

24 accommodation to a wi t ness or part y when t hose 

25 claims are made i n good faith and accompani ed by 



1 sufficient explanation so that t he Committee can 

2 evaluate the claim . 

3 When deciding whether t o honor a 

4 privilege , t he Committee we i ghs its need f or t he 

5 information against any legitimate basis f o r 

6 withholding it. The Commit t ee t ypically does not 

7 honor contractual confidentiali ty agreements . 

8 Yo u should understand that altho ugh the 

9 interview is no t under oa th, by law you are 

1 0 required t o answer ques tions f rom Congress 

11 truthfully . Do you understand that? 

12 

1 3 

MR . GOLDSTONE : I do, yes . 

MR . DAVI S : Specifically, 18 U.S.C. Section 

14 1001 makes it a crime to make any materially 

15 false, fictiti o us , or fraudulent statement or 

1 6 representat i on in the course o f a congressional 

17 investigation . That statute applies t o your 

1 8 s t a t ements in this interview. Do you understand 

1 9 tha t? 

20 

21 

MR . GOLDSTONE : I do, yes . 

MR . DAVIS: Witnes s e s who knowingly provide 

22 f alse s t a tements could be subject to criminal 

2 3 pro secution and impriso nment f o r up to 5 years . 

24 Do you understand this? 

25 MR . GOLDSTONE : I do , yes. 

8 



1 MR . DAVIS : Is there any reason you ' re 

2 unable t o provide truthful answers t o t oday ' s 

3 quest i o ns? 

4 

5 

MR . GOLDSTONE : There is not. 

MR . DAVIS : Finally, we ask that yo u no t 

9 

6 speak about wha t we discuss in t his interview with 

7 anyone else outside of who is part icipa t ing in t he 

8 video c o nference t oday in order t o preserve the 

9 integrity o f our i nvest i gat i o n . 

1 0 I s there any t h i ng else tha t my colleagues 

11 from the mino rity want t o add? 

1 2 

1 3 

MR. PRI VOR : No ; t hank you. 

MR . DAVIS : The Commi t tee typically conducts 

14 interviews in alternating rounds of questi oning by 

15 the major i ty and the mino rity . But we be l ieve our 

1 6 quest i ons largely overlap here , so i n the interes t 

17 o f efficiency today, the mino rity will begin the 

1 8 questioning and the majority will ask additional 

1 9 questions as necessary af t erwards . 

2 0 The time is now 3 : 16 p . m., and I believe 

21 Mr . Privo r wi l l get started . 

22 MR . PRI VOR : Very well . Thank you . 

2 3 EXAMINATION BY COUNSEL FOR THE MINORITY 

24 BY MR . PRI VOR : 

25 Q. Mr . Goldstone , thank you for coming in 
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1 again today . We are going t o confine our 

2 questi o ns largely to the new d o cuments that were 

3 produced . As Mr . Davi s observed , much of it d o e s 

4 overlap wi th what has been produced be f ore , 

5 altho ugh the d o cuments are in a slightly different 

6 order , particularly with respect t o the text s . 

7 Do you have t hose documents in front of 

8 you t oday? 

9 A. I d o . 

1 0 Q. Okay . Very good . Tha t' ll make i t eas i er 

11 f o r sake o f -- since we ' re no t in the same r oom, I 

1 2 can ' t show you t he document , but I will re f er to 

1 3 the document s by t he Ba t es numbers . The Ba t es 

14 numbers are those alphanumeric numbers in the 

15 bot t om right-hand corner of each d o cument . 

1 6 each start wi t h the pre f ix RG . 

They 

17 So let ' s go ahead and start with o ur 

1 8 f irst document, which is Ba t es - labeled RG- 000257 . 

1 9 Do you have t hat document available? 

2 0 A. I d o , ye s . 

21 Q. Very wel l. Okay . So t h i s is a J une 5 t h 

22 ema i l f rom you t o Al an Garten wi th t he subject 

2 3 line " Re : Contact info ." It ' s actually a chain 

24 email and i t' s a t wo- page document. So i t' s from 

25 RG- 000257 through 258 . Take a moment to look tha t 



1 one over. Do you r ecognize tha t document? 

2 

3 

A. Yes , I do. 

Q. Okay . I n thi s particul ar d o cument , i n 

4 the mos t recent e ma il in t he exchange , you are 

11 

5 writing to Mr . Garten saying , "Hi. Irakly was at 

6 the meeti ng and was the link between t he Agalarovs 

7 and these folks who r equested meeti ng . I have no 

8 idea of names o f the others , but Irakly most 

9 likely wi ll." 

1 0 I s Ira kly a reference t o Ike Kaveladze? 

A . It is. 11 

12 MR. PRIVOR: Very well. And I want to no t e 

1 3 for the r ecord t hat my colleague Heather Sawy e r 

14 has now joine d us , if she 'll introduce h e rs e lf f o r 

15 the record. 

1 6 MS . SAWYER : Heather Sawyer . I am Genera l 

17 Counsel with Senato r Feinstein. Mr . Goldstone , 

1 8 thank you f or taking t he time . We apprecia t e you 

1 9 making t he time to answer our follow-up questions . 

20 MR . GOLDSTONE : Not a probl e m. Thank you . 

21 BY MR . PRIVOR: 

22 Q. Now, with respect t o -- we're going t o 

2 3 label this as Exhibit 1. 

24 [Goldstone Exhibit 1 was marked f or 

25 identifi cation .] 
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1 BY MR . PRIVOR : 

2 Q. With respect to Exhibit 1 , I was asking 

3 about the text s that yo u wrote t o Mr . Garten : 

4 "I rakly wa s a t t he meet i ng and wa s t he link 

5 between the Agalarovs and these f o lks who 

6 requested mee t ing ." You had previously tes t ified 

7 the las t t ime you were wi t h us t hat you ' d received 

8 an interesting call fr om s omeone yo u identified as 

9 Al an Garten , a Trump Organization lawyer . That 

1 0 tes t imony wa s a t p a ges 13 1 t o 1 32 o f your las t 

11 transcript . And this email now appears to be an 

1 2 email f ollowing up on tha t t elephone call . 

1 3 Do you recall what did you mean in this 

14 email in Exhibit 1 by saying that Ike Kaveladze 

15 was the l i nk between the Agalarovs and these 

1 6 f olks? 

17 A. Yes , well , when Emi n Agalarov first asked 

1 8 me t o make t he reques t for a meeting , one of t he 

1 9 things I was t old was tha t I simply had to get t he 

2 0 meeting and that Ike 

21 cal l ed himself t o me 

o r Irakly, as he often 

wou l d coo rd i nate the 

22 mee t ing . So as such , I re f er to him as k i nd o f 

2 3 the link between the two o f them, the Agalarovs 

24 and the people , whoever they were , t hat would 

25 a t tend t he meeting . 



1 Q. And the people who were going to a ttend 

2 the meeting , are those the same as " these f o lks " 

3 that a re referred to i n the ema i l , " these folk s 

4 who requested meeting " ? 

5 A. Yes , they are . 

6 Q. Do you recall who thos e folks i ncluded , 

7 which persons in p a rticular? 

8 A. Specifically, Natalia Veselnits kaya . 

9 Q. Wa s there anyo ne e l s e tha t you ha d in 

1 0 mi nd when you were referr i ng t o "these folks who 

11 requested meeting " ? 

1 2 A. No . I believe I put them i n the plural 

13 

1 3 b ecaus e ultimate ly she bro ught a couple of people 

14 with her , and I ' m no t sure if at this point when I 

15 was writing I ful l y reca l l ed , remembered , o r e v en 

1 6 knew who or wha t t hose other t wo people were . 

17 Q. Okay . This particular email o n June 5 , 

1 8 201 7 , is nearly a year af t e r t he meeting , so by 

1 9 the time o f this email , the mee t ing had a lready 

20 occurre d . So presumably yo u unders t o od at that 

21 point t ha t there were multiple peop l e invol ved? 

22 A. Yes , one being a trans l a t or a nd t he other 

2 3 perso n I had no idea who it was , but yes . 

24 Q. And so when you ' r e re f erring t o " these 

25 f o lks ," yo u ' ve ident ifi ed Ms . Veselni t skaya . Do 
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1 you also include the persons that she brought to 

2 the meeting with her? 

3 A. I' m kind o f plural i z i ng what rea l ly was 

4 about the Russian a t torney plus this other person 

5 who appeared , who I had no idea what their r o le 

6 was . So I pluralized i t t o folks rather t han jus t 

7 her . 

8 Q. Who was the other person that appeared 

9 wi th her? 

1 0 A. I believe his name wa s Ri nat Akhmedov or 

11 Akhmetov . 

1 2 

1 3 

14 

Q. I s tha t Mr . Akhmetshin? 

A. That ' s probably his na me , yes . 

Q. Is there anyone else that yo u had in mind 

15 o ther than Ms . Vese l n i tskaya and Mr . Akhmetsh i n? 

1 6 A . No . 

17 Q. Yo u ' ve described Ike Kaveladze as the 

1 8 link bet ween t he Agalarovs and t hese folks who 

1 9 we ' ve now identified as Ms . Veselni t skaya a nd Mr . 

2 0 Akhmetshin . Why didn ' t you consider yo urself the 

21 l i nk t o the Aga l arovs? 

22 A. Beca use i t had k i nd o f been explained t o 

2 3 me by Emin at the beginning when I had pushed him 

24 on t rying to find out more information , both about 

25 who the a t torney was and wha t the r ea l bee f or t he 



1 subject of what she had to produce, that I was 

2 simply t o request the meeting. Mr . Kaveladze 

15 

3 wou ld coo rdinate the meeting. So in that respect, 

4 I consider him t o be t he link in t h is -- in this 

5 request . 

6 Q. Did you ever ask why the Agalarovs needed 

7 both you and Mr . Kaveladze to be involved? 

8 A. Well , no , I didn't. 

9 Q. Did they ever offer an exp l anation for 

1 0 why both o f you were involved? 

11 A. I think as you would have seen from 

12 previous t estimony, my plan, both in writing and 

1 3 wha t I'd been instructed to do , was not to at t end 

14 the meeting, but Mr. Kaveladze wo uld attend it. I 

15 was s imply t o meet them and hand them o ff to Mr . 

1 6 Trump, Jr., a ft er taking him t hrough security. 

17 So , you know, if yo u ask me why I think that 's the 

1 8 case, it's because Mr . Kaveladze would at t end the 

1 9 meeting ; I would simply make t he request and 

20 introduce them t o somebody who I had met before 

21 and none of them had . 

22 Q. And t hat includes Mr. Kaveladze? Do you 

2 3 know whether he had ever met the Trumps before? 

24 A. I don 't know that, but to t he best of my 

25 yes, he had -- he 'd met t hem during -- or he ' d 
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1 met Mr. Trump, Sr., c e rt a inly during t he Miss 

2 Uni v e rs e Pageant. 

3 Q. So then why -- wha t i s your unders tanding 

4 o f why t hey would -- t he Agalarovs would have 

5 needed yo u t o be invo lved? Why not jus t simply 

6 have Mr . Kaveladze try to arrange the meeting 

7 himself if you weren't planning to at t end a nywa y? 

8 A. I think they did it, b u t e v e ry r eques t 

9 tha t I had been a sked by them to reques t of Mr . 

1 0 Trump , whether it wa s to be in a music video or to 

11 be in whatever , seemed t o have been very 

12 successful . And so in t hat respe ct, maybe t hey 

1 3 jus t decided to go with wha t had worked so f a r, 

14 and I was the conduit. 

15 Q. And I'm s o rry t o a sk you to repea t this. 

1 6 It seemed t hat o ur v ideo and a udi o mi ght have 

17 been interrupted, and I want t o make sure the 

1 8 court report e r got t he first part of your answer . 

1 9 Would you mind explaining t hat aga in, t he 

20 r espective r o l es that you and Mr . Kaveladze 

21 pl a yed? 

22 

2 3 

24 

A. In the meeti ng , yes? 

Q. In arranging this meeting . 

A. I was asked to get the meeti ng and wa s 

25 t o ld t hat Mr . Kaveladze would coordinate t he 
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1 meeting . I was then asked to meet Mr . Kave l a d ze , 

2 and at the time "p e rs o n " attending the meeting 

3 grew t o "peop l e " on the d ay o f the meet i ng and 

4 s i mply t a ke them t hrough securi t y , i n t roduce t hem 

5 to Do n , Jr .' and then leave . 

6 

7 

Q. Very well. Thank you. 

8 201 7 . 

This email in Exhibit 1 is dated June 5 , 

Do you r ecall whether yo u had any f urthe r 

9 conve r sa t i o n with Al a n Garten a r o und the time o f 

1 0 this ema il on June 5th? 

11 A. I had had s ome c onversat i o n with Mr . 

1 2 Gar t e n prior t o this , I believe . And I think 

1 3 there was some conversa t ion with him af t er t his as 

14 well , yes . 

15 Q. We ' l l come to the a fter i n jus t a moment . 

1 6 What do you reca ll in t erms o f convers a t i ons you 

17 had with him befo re this email? 

1 8 A. I n one ins t ance he had asked me if I 

1 9 r ecalled t he name of t he at t orne y who had spoken 

20 at the meeting . I t o ld him at that stage that I 

21 d i d not , but I would probab l y be a b l e to find o ut , 

22 which I d i d . And I think you have t hat here . I 

2 3 told him the name o f the atto rney was Natalia 

24 Veselni t s kaya . 

25 Q. And so the r ecord is clear , when yo u ' r e 
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1 referring to what ' s here , you ' re referring t o the 

2 bottom half o f Exhibit 1 , which is the June 2nd 

3 ema i l? 

4 A. I am indeed , yes . 

5 Q. And apart from that June 2 nd email , d o 

6 you recall any other conversa t ions wi t h Alan 

7 Gar t en t hat preceded t his June 5th conversa t ion or 

8 June 5th email? 

9 A. I d o n 't reca l l the exact date , but there 

1 0 wa s a t here wa s de f ini t ely a telephone 

11 c onversatio n o r two that t ook place between myself 

1 2 and Mr . Gar t en . 

1 3 Q. Do you recall what the subject of t he one 

14 o r two telephone c o nversations were? 

15 A. I rece i ved an emai l -- I' m s orry, a 

1 6 voicema i l f rom Mr . Garten a sk i ng me to give h i m a 

1 7 call. I called him back , and he asked me if I 

1 8 could recall bot h who was present a t t he Trump 

1 9 Tower meeti ng i n June of 201 6 a nd wha t my 

2 0 recollecti o n of that meeting was . 

21 Q. Did yo u f o l low up and respond t o tho se 

22 inquiries? 

2 3 A. I did . I t o ld him -- I t o ld him what I 

24 knew t o the bes t o f my knowledge . 

25 Q. Was t hat on or a b o ut June 5th or was tha t 
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1 some other time? 

2 A. On o r -- within a few days o f that, yes, 

3 certainly. 

4 Q. Is there anyt h ing else you can recall 

5 from those first one or two conversatio ns with Mr . 

6 Gar t en? 

7 A. Only that he ' d asked , as I say, if I knew 

8 the name of the attorney, and then when I had 

9 mentioned that the Agalarovs also had their -- I 

1 0 may have called Irakly a " representat i ve " a t t hat 

11 point , but their representative there . He asked 

12 me if I had contact information f or him, which I 

1 3 said I did, and I forwarded it. 

14 Q. When you last testified before us , you 

15 had discussed having talked with Mr . Garten aga i n 

1 6 around June 26th or June 27th. This time Alan 

17 Futerfas was also o n the telephone, and you had 

1 8 asked -- t hey had asked you to help them 

1 9 understand what your recollection of t he meeting 

20 was , which yo u provided . That was at page 135 of 

21 the transcript. Do you recall whether there were 

22 any o t her conversat i ons between you and either Mr. 

23 Garten , Mr. Futerfas , o r b o th in between June 5th 

24 and those conversations on June 26th or June 27 t h 

25 that you had already t estified about? 
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1 A. Would it be okay if I just looked forward 

2 in this? Because some of these emails here may 

3 jog my memory, if that's okay . 

4 Q. Of course . And I will note f or t he 

5 record -- this might assist you -- that the next 

6 page in sequence in wha t you have produced is the 

7 June 26t h email b e t ween you and Mr . Gar t en . I 

8 don't believe there ' s ano the r email in between 

9 tho se two dates . 

1 0 A. No, and I see f rom this t hat it appears 

11 that I spoke on the 2 6th I know I was overseas , 

1 2 I believe , at the time I spoke t hen . So a ft er my 

1 3 email , which is s t amped 260 , which is June 27 t h 

14 where I give him the c o ntact info rmati o n , give Mr . 

1 5 Gar t en , that i s , f o r Mr . Kave l adze , I'm not s ure 

1 6 b ut I don't bel i eve we spoke again u ntil July o f 

17 that year . 

1 8 Q. Okay . So now going back to my question , 

1 9 jus t so we 're clear , bet ween June 5 t h and June 

20 26th, do yo u recall whether you had any 

21 conversat i ons with Mr . Garten o r Mr . Futerfas ? 

22 A. I believe t here was one conversation with 

23 both o f them . We may have c overed this already, 

24 but after I had spoken to Mr . Gar t en and gave him 

25 my recoll ection , I bel i eve he sa i d t o me he ' d like 
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1 to have a follow- up call wi t h Mr . Futerfas on tha t 

2 call . And , again , all they did was ask me the 

3 same t h i ng , the same -- to give them t he same 

4 recollect i on o f wha t was i n the mee t ing , what the 

5 meeting was abo ut , with both of them on the call . 

6 Q. Very well . I n your prior t estimony, we 

7 had discussed a series of emails t hat were da t ed 

8 fr om July 9th to July 10th of 2017 that concerned 

9 whe t her or no t t o issue a pub l ic statement of some 

1 0 sort concerning the June 9th meet i ng at Trump 

11 Tower . Now I want t o show yo u our next exhibit , 

1 2 which we ' ll label as Exhibi t 2 . 

1 3 [Goldstone Exhi b it 2 was marked for 

14 identi f ication . ] 

15 BY MR . PRI VOR : 

1 6 Q. Exhibi t 2 i s a one - page document . This 

1 7 is Bates page RG- 000 2 61 . So this will be the next 

1 8 one in sequence in your packet. This is a July 

1 9 6 t h email , July 6 , 201 7 , from you to Alan Gar t en 

2 0 with the subject " Questi o n ." 

21 Now, as I had just noted , i n your pr i or 

22 tes t imony we had been d i scuss i ng commun i cat i ons 

23 that were between July 9th and July 10th . So this 

24 one ' s a lit t le bi t earlier , so I want to explore 

25 this one a li t tle bit . So in this email , i t 
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1 appears you reached out to Alan Gar t en on July 

2 6th , and yo u asked -- you reported t o him that yo u 

3 were i n Europe and wanted to " check back t o see 

4 wha t, if anything , was happen i ng wi t h the 

5 statement yo ur c o lleague read to me last week and 

6 if any story has broken yet about i t . " 

7 Do you recall what tha t statement was 

8 that Mr . Garten ' s colleague had read t o you that ' s 

9 referenced i n this? 

1 0 A. I don 't. Yes . I don 't reca ll exa ctly 

11 what it was , no . 

1 2 Q. Do you recall what the subject was , what 

1 3 i t was about ? 

14 A. I believe it was a statement that -- I 

15 think the col l eague I' m referring to was probab l y 

1 6 Mr . Futerfa s who read to me , and i t wa s going to 

17 be a statement from, I believe , Don , Jr . But I ' m 

1 8 really no t a hundred percent certain at this 

1 9 s t age . 

2 0 Q. So the record is clear , when you refer to 

21 " Do n , Jr .," that ' s Do na l d Trump , Jr . ? 

22 A. I t is . 

2 3 Q. Do yo u recall whether yo u received any 

24 response t o this July 6t h email when you had asked 

25 specifically of Mr . Garten what , if anything , is 
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1 happening? 

2 A. I d o n 't b e li e v e I had a direct answer 

3 until a bit l a ter, li ke a few d ays l a t er . 

4 Q. This e ma il in Exhibit 2 suggests tha t Mr. 

5 Garten 's c o lleague, who you ' ve identified as 

6 probably Mr . Fute rfas, had r ead to you a statement 

7 whi ch yo u surmi sed was about Dona ld Trump, Jr. 

8 Had you e v e r seen a statement as oppo sed t o o ne 

9 tha t was rea d to yo u a fter thi s ema il? 

1 0 

11 

A. At this stage I had not, no. 

Q. And s o the email had been recited t o you 

12 or r ead to you by Mr . Futerfas. Do you know wha t 

1 3 the purpo se of h i m reading it to you was ? 

14 A. I d o n 't, no . 

15 Q. Did yo u reques t tha t he rea d you the 

1 6 sta tement? 

1 7 A . No . 

1 8 Q. We r e you asked to provide any r eaction to 

1 9 the s t a t ement when it was r ead to yo u? 

20 A. I d o n 't r ecall b e ing asked . 

21 Q. Do you reca ll whether yo u were a sked to 

22 provide any input to t he sta tement t hat had been 

2 3 read t o you? 

24 A. No, not other t han the conversations had 

25 with me giving my r ecollection of wha t went on at 
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1 the meeting , no. 

2 Q. Apart from whether you were asked f o r any 

3 reacti o n or input, did yo u provide any reaction to 

4 the sta tement tha t wa s read to you? 

5 A. I d o n't recall. 

6 Q. Do you recall whether you provided any 

7 input , like, for example , suggesting changes or 

8 additi o ns to it? 

9 A. I don 't. 

1 0 Q. Do you recall whether you provided any 

11 c omments at all o n that statement , even if it were 

12 through anot her person? 

1 3 A. I don't recall. 

14 Q. After that statement had been read to 

15 you , did yo u discuss the content of that statement 

1 6 with anyone else t hat you can recall? 

17 

1 8 

A. No t that I can recall , no . 

Q. Did you discuss wi t h anyone else the f ac t 

1 9 that t he statement had been prepared before it was 

20 released publicly? 

21 A. I'm no t sure o f the da t e -- I would have 

22 to look through here -- if at some point I had 

2 3 said either to Ike -- that 's Ike Kavelad z e o r 

24 to Emin that Don, Jr. -- t hat ' s Donald Trump, Jr. 

25 mi ght have been preparing a statement. I may 



1 have said tha t in a nothe r series of calls or 

2 emails. 

3 said. 

But I d o n 't b e li e v e I went into what it 

25 

4 Q. Apart from other e ma ils or text messages, 

5 d o yo u recall having any c o nversations with any 

6 other person other t han Mr . Futerfas and Mr . 

7 Garten about t his potential s t a t ement concerning 

8 Do n, Jr., b e for e it was r e l eas e d publicly? 

9 A. I don 't believ e s o , other than maybe 

1 0 having s a id to Emin a t some point -- t hat 's Emin 

11 Agalarov 

12 c oming. 

that there may be some state ment 

1 3 Q. All right. Let's go to our next exhibit . 

14 We 're g o ing t o call this Ex hibit 3, and this is 

15 a t RG-000273 thro ugh 274 . 

16 [Goldstone Exhibit 3 wa s ma rked f or 

17 identification .] 

1 8 BY MR . PRIVOR: 

1 9 Q. This i s an email cha in. The mos t recent 

2 0 email at the t op o f the page is fr om you t o Al an 

21 Futerfas , copied t o Al an Garten , da t ed Jul y 9th. 

22 The subject is "Re: Press IMP." Ta ke a moment to 

2 3 l ook that o ne over. 

24 [Pause.] 

25 MR . GOLDSTONE: Yes , I' ve looked it over. 
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1 BY MR . PRI VOR : 

2 Q. Very well . So the most recent email in 

3 the cha i n , t he one t hat ' s a t the t op ha lf o f the 

4 page , is f rom you to Mr. Futerfas , copied to Alan 

5 Garten . Yo u state , "Calling yo u now." That is 

6 responding to an email from Alan Fute rfas which is 

7 dated July 1 0t h . 

8 The fi rst question is just the time 

9 s t amps on these obvi o us l y are a little bi t 

1 0 inconsistent beca use you r response da t e precedes 

11 the email that was sent to yo u , which suggests 

1 2 you 're in a diffe r ent time zone. Do you recall 

1 3 where you were loca t ed at the time ? 

14 A. I was in Athe ns, Greece , which I believe 

15 is 7 or 8 hours ahead o f New Yo rk. 

1 6 Q. And I t ake it t hat , i n f act, your 

17 respo nse did occur after the email from Mr . 

1 8 Futerfas no t withstanding what ' s printed on t he 

1 9 page? 

20 A. That is c o rrect . 

21 Q. Okay . So l ook i ng a t Mr . Futerfas ' ema il 

22 to you, he writes , "I reached o ut to you as soon 

23 as we heard today that yo ur name leaked." 

24 know what that is a reference to, your name 

25 l eaki ng? 

Do you 
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1 A. I beli eve it's a r e f e r ence to e ithe r the 

2 Washingto n Post o r the New Yo r k Times , I can 't 

3 remember wh ich one l eaked my na me, but my name 

4 being out in t he press a s the person who sent the 

5 email o r email s to Do nald Trump , Jr ., requesting 

6 the meeti ng a t Trump Tower. 

7 Q. We re yo u expecti ng Mr . Garten or Mr . 

8 Futer f as , rather , t o keep you apprised if your 

9 name were to l eak in the press or in the medi a? 

1 0 A. I wa s expecting t hat if t hey were t o use 

11 my name , they would perhaps d o me the courtesy o f 

12 letting me know that. And as f ar as I unde rstood 

1 3 from t he media who called me , it was actually 

14 through e ither Mr. Trump, Jr.' o r his attorneys 

15 t ha t they gave de t a ils or provided my name t o t he 

1 6 med i a . So whilst it's be ing referred to as a 

17 leak, I had bee n t o ld by s ome media that t o 

1 8 prevent the media c omi ng o ut with the s tory first , 

1 9 tha t Mr . Trump, Jr.' t hrough his at torne ys had 

20 actually o ffered this info rmati o n t o the media. 

21 So , yes , i n t ha t respect, I wou ld have expected 

22 the courtesy o f them telling me. 

2 3 Q. How did yo u c ome to the c o nclusion that 

24 they -- and I assume you mean Mr . Trump' s lawye rs, 

25 Trump, Jr. ' s l awye rs -- were t he ones tha t had 
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1 given your name to t he media? 

2 A. I believe a c o uple o f media people who 

3 called me had said -- had said that o r said words 

4 to t hat effect. 

5 Q. Did yo u have any discussio n with Mr. 

6 Futerfas or Mr . Gar t en about t he facts t hat you 

7 had learned that t hey had provided your name to 

8 the media? 

9 A. I'm no t sure if i n o ne o f these I say 

1 0 tha t. I' m no t sure is t he answer to t hat . 

11 think , if I didn't say it b o ld, I certainly 

12 inferred it to t hem . 

But I 

1 3 Q. Apar t from emails or text messages , do 

14 you recall any other c o nversations with Mr . 

15 Futerfas or Mr . Garten about the fact that yo u 

1 6 believed t hey had lea ked you r name t o the med i a? 

17 A. I d o n't recall -- when I say, "Calling 

1 8 you now . Rob," which is at the top of page 273, 

1 9 the fact t hat I wri t e , "Calling you now," I would 

20 imagine I did speak to Mr. Futerfas. But I don't 

21 recall that conversatio n, so I can 't answer that. 

22 But if a s it says , "Call ing you now," if I did 

2 3 have a c o nversation with him, I would think I 

24 probably would have brought that up as t hat was , 

25 you know, my reaction to t hat . 



1 Q. Do you recall what your react ion was to 

2 the fact that they had leaked your name? 

3 A. I just recal l at the t i me be i ng 

4 s urpr i sed , I suppose shocked -- i t' s a bi t o f a 

5 strong wo rd , but I think it ' s applicable -- that 

6 they wouldn ' t have t old me . I mean , you know, I 
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7 j us t t hought t hey would have done me t he court esy 

8 o f saying something . They didn ' t have t o , but I 

9 tho ught i t might have been a c o ur t esy to do s o . 

1 0 Q. Did you express any anger or f rustra t ion 

11 o r anything like that to them? 

1 2 A. I n the email that' s at the second hal f of 

1 3 page 273 , I say here , "I had asked l as t week if we 

14 could be s ent a copy of his statement and any 

15 o t her wh i ch we never received , to be prepared 

1 6 and perhaps dra f t o u r own s t a t ement . 

17 saying it in nice terms . 

Tha t' s 

1 8 Q. I n your t elephone conversa t ion , t hough , 

1 9 whi ch i s refl e c t ed on page 273 , where yo u say, 

2 0 "Calling yo u now," d o you recall whether in your 

21 telepho ne conversa t i o n yo u expres sed any react ion 

22 to t heir having lea ked you r name t o the med i a? 

2 3 A. I d o n ' t actually recall if I actually had 

24 tha t call . There doesn ' t appear t o be anything 

25 tha t follows on from it to say I c a n 't get hold of 
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1 you or anything , t o tha t respect. So I don 't 

2 recall . No is the answer . 

3 Q. The next s entence i n Mr . Futerfas ' ema il 

4 on July 1 0th states , "My preference if" I t h i nk 

5 that ' s a typo f or "i s ." "My preference is f o r yo u 

6 to have no comment." Did you discuss that, Mr . 

7 Futerfas ' preference for no comment , with him? 

8 A. Do n 't know the answer t o that . 

9 Q. Do you reca ll whether you discussed t hat 

1 0 pre f erence f or no comment with anyone else? 

11 A. I d o n 't believe I did . 

1 2 Q. You ul tima t ely did prepare a s t a t ement . 

1 3 We ' ve seen draf t s of t hat s t a t ement the last time 

14 we spoke t o you . Do yo u recall why you had 

15 prepared a sta tement if Mr . Gar t en -- I'm sorry, 

1 6 Mr . Futerfas had expressed a preference f or you to 

1 7 have no comment? 

1 8 A. I believe t hat between him expressing 

1 9 tha t and also sendi ng me , whi ch we have here also , 

20 something that he had draft e d that he tho ught 

21 wou l d be accept able for me or Emin or whoever to 

22 say, I decided I would r a t her say it myse lf than -

23 - it didn ' t seem t o be the right s o rt o f 

24 s t a t ement . It wasn 't the way I wou ld speak . It 

25 didn 't sum it up t he way I would sum it up. So I 



1 thought it would be easier for me to draft 

2 something as a p ossible idea f o r a statement . 

3 Q. When you were drafting your statement, 

4 had anyone asked you t o prepare or dra ft t hat 

5 statement? Or was it entirely just o ut o f yo ur 

6 own mind? 

7 A. I believe -- no is the answer . Nobody 
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8 had asked me t o do it. I had, I think, suggested 

9 to Emin Aga l arov and poss ibl y I ke Kaveladze that I 

1 0 would try my hand a t dra fti ng something . But a t 

11 that p o int I was interested o nly in drafting 

12 something because I wan t ed somet hing to go out. 

1 3 It was about what people were saying about me . 

14 Q. Apart from Mr . Futerfas ' statement that 

15 his preference was that you have no comment, d o 

1 6 you recall whether anyone else asked you no t t o 

17 draft o r no t prepare or issue a statement? 

1 8 A. Nobody, as f ar as I can recall. 

1 9 Q. Did anyone discourage you from releasing 

20 a public statement other than perhaps how you 

21 might infer from Mr . Futerfas' email? 

22 A. Not discourage , no . I had sent t h i s 

2 3 statement to Emin Agalarov t o loo k at , and I 

24 believe he told me he -- I t hink we have t his also 

25 in ei t her a text or something , but he jus t wanted 
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1 to run it pas t -- I think he ei t her said Ike and 

2 the lawyers o r his Dad, Ike, and the lawyers. So 

3 -- but they didn't discourage me. I think they 

4 were just saying perhaps just hold o ff until we 

5 get back t o you . 

6 

7 

8 

9 

Q. Did you ultimately issue a s t a t ement? 

A. I did not. 

Q. I'm s o rry. 

A. I did no t. 

Did no t? 

1 0 MR . PRIVOR: Let's go to our next exhibit. 

11 Our next exhibit is going to be a collectio n o f 

12 text messages . We 're going to label t his Exhibit 

1 3 4. These are text messages that begin at RG-

14 000286 and g o through 313. 

15 [Go ldstone Exhibit 4 was marked for 

1 6 identifica tion .] 

1 7 BY MR . PRIVOR : 

1 8 Q. You produced the text messages to us as 

1 9 one sort of long batch. Some of t hose t ext 

20 messages involved Ike Kaveladze and some of them 

21 involved Emin Aga l arov . Thi s is the text mes sages 

22 only f or t he l a tter , t he exchanges with Mr . 

2 3 Agalarov. We ' re g o ing t o split it up to hopefully 

24 make t his a little easier to follow. So t hese are 

25 the Emin Agalarov text messages we 're going to 
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1 s t a rt with . I will turn your a t t ent ion to Ba t es 

2 page RG- 000292 , if yo u wo uld . 

3 I wi l l note f o r the reco rd , just s o we 

4 can bea r i n mi nd t he d a t es and t i me s t amps , which 

5 will be relevant , that page 292 is a c o ntinuation 

6 of t he string of t ext messages t hat appears to 

7 b e gin on p a ge 28 6 , showing t he d a t e July 9th . So 

8 as we inte rpre t this , this is part o f a J uly 9th 

9 exchange . I f you have a different view, we ' d 

1 0 cert a i nly l i ke t o hear i t j u s t t o make sure we ' re 

11 all o n the same page . 

1 2 A. I believe it ' s July 9th . 

1 3 Q. Okay . Very well . During your first 

14 inte rvi ew with the staf f, Ms . Sawyer , my 

15 col l eague , had asked i f the text string shown here 

1 6 on Ba t es p a ge 2 92 -- i t had a d ifferent Bates 

17 number then , o f c o urse , but the substance o f the 

1 8 email -- or , I' m sorry, the text message was 

1 9 b e for e us . And Ms . Sawyer had asked you whe ther 

2 0 o r no t the t ext ends -- it ' s approximate ly three-

21 quarters of the way down t he page . It says -- i t 

22 appea rs to be you wri t ing -- "I hope t h i s f avor 

2 3 was worth it f o r yo ur Dad . It c o uld blow up ." 

24 And tha t was at Bates page RG- 000230 , in t he old 

25 document. And you can see t hat the t e x t ac t ually 
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1 a t Ba t es p age 2 92 continues with t he word "big " 

2 and then a f ew mo re statements a ft er that. At the 

3 time we didn't have that full text exchange , s o we 

4 wa nt t o make sure we unders t and the res t o f it. 

5 She had asked yo u about what you meant by 

6 t ha t it could b low up , and you had s t a t ed in your 

7 t es timo ny a t p age 21 4 of t he o ld transcript tha t 

8 you tho ught that the ir names may appear in the 

9 pres s . So I want to just dig into thi s a little 

1 0 bit more now t hat we have the conti nuat i on o f the 

11 exchange . 

12 First ques tion . You said , "I hope t his 

1 3 favor was wor t h it for your Dad ." Wha t was the 

14 favo r that yo u had in mind when you wro t e that? 

15 A. The reques t t o the Trumps v i a Do n, Jr., 

1 6 f or the meeti ng . 

17 Q. That' s the request made by you to set up 

1 8 t he June 9t h meeti ng ? 

1 9 A. Correct, o n beha lf of Emin Agalarov . 

20 Q. Now, when yo u d escribe d it as a "favor 

21 for your Dad ," whose f avo r was it? Was s etting up 

22 the meeti ng a f avor made t o Ara s Agalarov , or was 

2 3 Aras d o i ng a favo r f o r s omeone else? 

2 4 A. I don 't know t he answer to t ha t, but I 

25 know wha t I meant i n here . I' m saying to Emi n , I 
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1 hope t he favor t hat you, Emin Agalarov, asked me 

2 to d o o n yo ur behalf was wo rth it for your Dad. 

3 And I know it involved his Dad because when he 

4 first called, he s a id, you know, "My Dad me t with 

5 this atto rney and asked if yo u c o uld set up a 

6 meeti ng ." So by defaul t, I assumed Emin was doing 

7 this on behalf of his Dad . 

8 Q. Do you know who originated the request to 

9 s et up the meeting? I n o ther words , was it 

1 0 something tha t sprung from t he desire o f Aras , or 

11 was it c oming from s omeone else? 

12 A. As I understand it, it was a request from 

1 3 Aras t hrough Emin through me to the Trumps. 

14 Q. How did yo u know that, that the request -

15 

1 6 

17 

A. How do I know t hat? 

Q. How did yo u know that the request started 

1 8 with Aras? 

1 9 A. Well , aga in, maybe I didn 't arti cula t e 

20 this h ow I should . The extent t o which I 

21 understand that is what was conveyed t o me by 

22 Emin, and tha t -- the implica tion wa s tha t his Dad 

2 3 had asked him to set up a meeting with the Trumps. 

2 4 Emin had then asked me . I have no idea if or who 

25 had asked his Dad . 
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1 Q. You had mentioned t hat Aras had met with 

2 the lawye r. I assume that's Ms. Veselnits kaya . 

3 Is tha t right? 

4 A. Tha t is -- well, to t he best o f my 

5 knowledge , that' s correct . 

6 Q. What is t he basis o f your knowl edge t hat 

7 he had met with tha t l awye r? 

8 A. I suppose my assumpti o n that when Emin 

9 said, "My Da d ha d met with thi s wel l-connect ed 

1 0 prosecut or who had informat i on about fu nd ing t o 

11 the Democrats ," and all that I had said before , 

12 that is wha t t his person who at t ended the meeti ng 

1 3 seemed to present . So I have a lways t aken it t o 

14 b e that that's the person Emin spoke about . 

15 Q. Now, you des cribed this as a f avor. Do 

1 6 you know whether t here wa s a ny expecta tion o f a 

1 7 return favo r? 

1 8 A. We ll, it' s interesting because my use o f 

1 9 "favor" here is tha t Emi n did a favor f o r his Dad . 

20 So us ing that impli cati o n , you know, would his 

21 Da d ever do him a f avor? I'm s ure, if yo u know 

22 wha t I me a n. Tha t's my i mplica tion , t hat he did a 

2 3 favor f or his Dad . 

24 Q. I see . You described t he fav or -- you 

25 said you hoped t hat the favor was "worth it." 
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1 Wha t did you mean by "wor t h i t" ? 

2 A. At the time when Emin first asked me to 

3 set up the meet i ng , I recal l saying to him 

4 something a long the l i nes tha t, you know, I 

5 tho ught it was a bad idea because you get very few 

6 opport uni t ies with people like t he Trumps to ask 

7 favors , and I hoped i t was worth t he favor . You 

8 know, we ' re back into this f avo r again . It was --

9 i t was me o n beha l f o f Emi n now ask i ng Do n , Jr ., a 

1 0 f avor . 

11 Q. Right , but --

1 2 A . So --

1 3 Q. But your text message asks or sugges t s 

14 you hope it ' s "wo rth it for your Dad ," meaning f o r 

1 5 Aras . 

1 6 

1 7 it . 

What wou l d make i t wor t h i t f o r Aras? 

A. Oh , t hat -- well , t hat isn ' t how I mean 

I mean I hope this favor f or your Dad was 

1 8 wor t h i t. If we were being semant ically, 

1 9 grammatically correct , t hat ' s how I mean t his . 

20 

2 1 

Q. Understood . Okay . 

Now, we can see from this new vers i o n of 

22 the text message at Bates page 292 , there is , in 

2 3 fact , additi o nal texts that we didn ' t have befo re . 

24 So you said it could "blow up big . I /we need a 

25 press s t a t ement ." And t hen you appear t o pas t e i n 
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1 some t ext tha t start s with , "Pres ident Dona ld 

2 Trump's e ldes t s o n , Do nald Trump, Jr., and s o n-in-

3 l aw J a red Kushner confirmed l a te Saturday that 

4 they met with a Kreml in-linked l awyer in June 2 01 6 

5 during the election campai g n. But Pres ident 

6 Trump's a ttorney is layi ng t he blame firmly with 

7 the Democra t s ." Do yo u see tha t t ext pas t ed in 

8 the r e ? 

9 A . Yes, I do. 

1 0 Q. Do you reca ll wha t the source o f tha t 

11 particular text was? 

12 A . I don 't. We ll, I t hink , if you r ead all 

1 3 the way to t he first quar t er of 294, whe r e it 

14 said , "Pres ide nt Trump's lawye r, Marc Kasowitz , 

15 told NBC ... " I d o n't know if it' s fr om -- no , I 

1 6 don't a ctua lly. It looks to me like it's from --

17 it's obvio usly online from NBC or from s omewhere , 

1 8 but I don't know exactly where it's from. 

1 9 Q. Do yo u r ecall whe ther t hat came from a 

20 News week article? 

21 A. Do n't know . 

22 Q. Do you reca ll why you p a sted this 

2 3 particular text into yo ur text message t o Emin? 

24 A. No. 

25 Q. Do yo u have any recoll ection of wa nting 



1 to include t ext about the President ' s a t torneys 

2 laying the blame firmly with De mo crats? 

3 A . No . 
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4 Q. Did you ever d i scuss wi th Emi n or anyone 

5 else whether the June 9th meeting was somehow 

6 linke d t o Democra t s? 

7 A . No . 

8 Q. Did yo u discuss that topic at all with 

9 Al an Futerfas o r Al an Garten? 

1 0 A. No . 

11 Q. Did they ever menti o n that to yo u in yo ur 

1 2 conversations , t hat they believed tha t t he June 

1 3 9t h mee t ing was -- should b e -- laying t he blame 

14 should b e firmly with the Democrats? 

15 A. I don ' t reca l l them e v er sayi ng tha t . 

1 6 Q. The quotat i on t hat f ollows , wh i ch you c an 

17 see carrying over from page 2 93 to 294 , is a 

1 8 quot a t ion f rom Mark -- it says " Coral 1 ." I think 

1 9 tha t' s "Corallo ." He says in the quot e , "We have 

2 0 l ea rne d that the p e rson who sought the meeting is 

21 assoc i ated with Fus i o n GPS , a f i rm wh i ch , 

22 a ccording to publ i c repor t s , wa s re t a i ned by 

2 3 Democratic operatives to devel op opposition 

24 research on the Preside nt and which c ommissione d 

25 the phony St eele dossier ," quoting from Mark 



40 

1 Corall , spo kesperson for Pres ident Trump ' s l awye r 

2 Marc Kas owitz , on NBC . Do yo u r ecall whether you 

3 ever discussed wel l, let me back up . Had yo u 

4 ever heard o f Fus i on GPS be f ore July t he 9th , 

5 which is the date o f this text message? 

6 

7 

A. I had not. 

Q. Was t here any -- when you p as t e d this 

8 particular t ext into the t ext mes sage , did yo u 

9 have any part i cul a r purpo se in se l ect i ng text that 

1 0 re f erred t o Fus i on GPS? 

11 A . No . 

1 2 Q. Had you ever discussed Fusion GPS wi t h 

1 3 a nyone before yo u pas t ed it into t his t e x t 

14 message? 

1 5 A. No . 

1 6 Q. Do you recall ever d i scuss i ng Fusion GPS 

17 with anyo ne after you pasted this into the text 

1 8 message? 

1 9 A . No . 

2 0 Q. Do you r ecall e v e r dis cuss ing with anyone 

21 a l i nk from Ms . Veselnitskaya to Fusion GPS? 

22 

2 3 

24 

25 

A. I don 't reca ll , no . 

Q. Do you know the name Glenn Simpson? 

A. No . 

Q. Gl enn Simpson is the , I t hink , owne r of 



1 Fusion GPS . 

2 Simpson? 

Does tha t help you identify Mr . 

41 

3 A. No . I mean, I'm s ure tha t I have watched 

4 news programs and maybe his name has come up, but 

5 I don ' t know o f him, know him, and I d o n 't even 

6 recall his name . But I'm sure I' ve heard it. 

7 Q. Do you r ecall eve r discussing with anyone 

8 any link from Ms . Veselnitskaya to Gl e nn Simpso n? 

9 A. No . 

1 0 Q. Had you ever heard , before pasting this 

11 particular text message , had yo u ever heard that 

12 the re was an oppos ition research firm retained by 

13 Democratic operatives called Fusion GPS? 

14 A . No . 

15 Q. Had you e v er heard o f an oppos ition 

16 research firm retained by Democratic operatives 

17 having any c o nnection to the June 9th meeting at 

1 8 Trump Tower? 

1 9 A . No. 

20 Q. When you pasted this particular t ext , the 

21 quotation , were you drawing any connection between 

22 Fusion GPS and the June 9th meeting? 

23 A. No , I wasn ' t . 

24 Q. You had attended the June 9th meeting , 

25 correct? 
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1 A. Correct. 

2 Q. Was there any discussion o f Fusion GPS at 

3 the June 9th meet i ng? 

4 A. To the bes t o f my knowledge , to somebody 

5 who was half listening , no . 

6 Q. Do you reca l l whether t here was any 

7 discussion of Glenn Simpson a t t he June 9t h 

8 meeting? 

9 

1 0 

A. I d o n 't reca l l . 

Q. Do you recall ever d i scuss i ng Fusion GPS 

11 with any of the participants who were at the June 

1 2 9t h mee t ing? 

1 3 A . No . 

14 Q. Do you ever recall discussing Glenn 

1 5 S i mpson wi th any of the perso ns who were 

1 6 part icipants o f the June 9th meet i ng? 

17 

1 8 

A . No . 

Q. Let' s have you turn t o Bates page 297 . 

1 9 We ' re s ti ll i n t he same exhibit , Exhi b it 4 . Ba t es 

20 page 297 carries over fr om the pri o r page . You 

21 can see tha t t h i s is now a t ext message o n J u l y 

22 1 0 , 201 7 . 

2 3 A. Yes . 

24 Q. As this was original ly produced t o us t he 

25 first time and we had asked you questions abo ut 
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1 it , the text was found at Bates page RG- 000232 , 

2 but it cut off at the top third o f the page , where 

3 it says , "I am be i ng eaten al i ve i n med i a with 

4 journal i sts ... " So the remainder of that text on 

5 page 297 is new to us . 

6 pointing? 

Do yo u see where I ' m 

7 A. I do indeed , yes . 

8 Q. Okay . Very well . So this text states 

9 that , " He is flying . I wil l speak to I ke when he 

1 0 lands . I' m being eaten alive in media with 

11 journalists investigating my links t o Russia , you , 

12 and Putin . This has and will have a disastrous 

1 3 effect on my business also , and I trust we will be 

14 compensated in s ome way . Already o ne new client 

15 has walked away over th i s . I t can on l y get 

1 6 worse ." 

17 So you wro te that the j o urnalists were 

18 investigating your links to Russia , you , and 

1 9 Putin . 

20 time? 

What were your links to Russia at that 

21 A. Having managed a Russian -- we l l , l et me 

22 answer th i s . My links to Russia was simply having 

23 managed a Russian pop star . What journalists were 

24 writing and investigating and believing and 

25 blogging was very different . 
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1 Q. How was it different? 

2 A. Well , I had headlines asking if I was a 

3 KGB spy, i f I was a mole f o r the Kreml in , if I was 

4 some sort o f operat i ve who ' d been put into t h i s 

5 meeting . So c o nsidering I was a publicist who had 

6 sent an email , I found it qui t e dis t urbing. 

7 Q. Apar t from managing a Russian pop star , 

8 did you have any other links t o Russia at that 

9 t i me? 

A. No . 1 0 

11 

12 

1 3 

Q. Do yo u have any other links now? 

A. No . 

Q. You also reference Putin , which I presume 

14 is President Vladimir Putin . Did you have any 

15 l i nks to Pres i dent Putin at the t i me of this text? 

1 6 A . No . 

17 Q. Do yo u have any links t o him now? 

1 8 A . No . 

1 9 Q. Do you know whether t he Agalarovs had any 

2 0 links to President Putin at the time of this text? 

21 A. I don ' t know what , if any, l i nks they had 

22 to him, no . 

23 Q. Do yo u know if they have any links to him 

24 now? 

25 A. I don 't know tha t. 
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1 Q. The remainder of tha t t ext , you seem to 

2 lament the impact o n yo ur business . Yo u say that 

3 you "trus t we wi l l be compensated in some way ." 

4 Wha t did you mean by t hat? 

5 A. I was furious that I ' d been put in this 

6 position , and I knew, having been a journalis t and 

7 then a publicis t for many years , t he impact tha t 

8 being written abo ut in the way I was being 

9 v i l i f i ed i n the press wou l d have on my business , 

1 0 which was as a publ i c i s t and manager . So the very 

11 job that I did invo lved me wo rking with the media 

1 2 who were t he very media tha t were hunt ing me down . 

1 3 Q. Were you , in fac t, compensated in any 

14 way? 

15 A. No . 

1 6 Q. Did you ask t o be compensa t ed? 

1 7 A. In this text . 

1 8 Q. What did you have in mind by 

1 9 compensation? 

20 A. I d o n ' t know . I was -- it was a way o f 

21 showing my extreme anger and concern at the impact 

22 this would have on my bus i ness . 

23 in specifics . 

I hadn ' t thought 

24 Q. Did you ever f ollow up to t his text 

25 message to ask for compensa t ion? 
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1 A. No . 

2 Q. Why no t? 

3 A. Becaus e I as sumed tha t even i f I was to 

4 get i t, i t would enable the med i a to have an even 

5 bi gger field day with their assertions , 

6 allegations , or thoughts. So I thought i t was 

7 probably best to just l eave i t alone . 

8 Q. Yo u can see at the bottom o f that page 

9 there is a vo i ce mes sage tha t shows 2 7 seco nds 

1 0 long a t 5 :1 7 . Do you see tha t ? 

11 A. Yes , I d o . 

1 2 Q. Okay . We have asked your couns e l wh ich -

1 3 - a udio fil es tha t we re produced t o us previously, 

14 whi c h o nes c o rrespo nd , and we ' r e t o ld that this 

15 o ne corresponds to Bates number RG- 000250 . Now 

1 6 tha t we see where i t f i t s in t he t ext s t r i ng , we 

17 want t o play that text message f o r yo u and o r , 

1 8 I' m sorry, v oicemail message and ask you a f ew 

1 9 questions about i t. So my colleague is going t o 

20 play that v o i ce message now . 

[Voicema i l mes s a ge p l a yed :] 21 

22 MR . AGALAROV: Stay cool . You have nothing 

2 3 to d o with thi s o r everything you ' ve d o ne is yo u 

24 c onnected people and you have no comment on this 

25 as f a r as everyone e lse is concerned . But I t hink 
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1 Ike and the lawyers have basically a stra t egy to 

2 foll ow up . I ' ll give you a call later t oday and 

3 let ' s d i scuss , or g i ve me a cal l whenever you want 

4 to speak . 

5 BY MR . PRIVOR : 

Q. Were you able t o hear t hat? 

A. Yes , I was . 

6 

7 

8 Q. Okay . Very well . We ' re not going to 

9 g i ve that an exhibit st i cker since i t ' s an 

1 0 electronic f ile , but we ' ve i dent i f ied i t, which 

11 o ne it is , Bates 2 50 . A c o uple questi o ns abo ut 

1 2 tha t voice message. 

1 3 Did you have a discussion wi t h Emin af t er 

14 -- I take it that ' s Emin Agalarov in the v o ice 

1 5 message? 

A. I t is . Yes , i t i s . 1 6 

17 Q. Did yo u discuss his v o icemail with him 

1 8 after you received t hat call? Did you have a 

1 9 follow- up call? 

2 0 A. No , I d o n ' t believe I had a call . 

21 think there may be s ome texts o r th i ngs that 

22 f ollow i t , yes . 

2 3 Q . He stated in his message , "You have 

I 

24 nothing to do with t his ." Do you know what he was 

25 referring to when he said , "You have no t hing t o do 
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1 with t h i s "? 

2 A. Yes , the truth f or o nce , that a ll I had 

3 done i s wha t he ' d asked me t o do , which was to set 

4 up a meet ing. 

5 Q. So was that a reference t o the June 9th 

6 meeti ng? 

7 A. Yes , it was . 

8 Q. Was it a reference to -- just s o we ' re 

9 c l ear , was it a reference to setting up the 

1 0 mee ti ng contemporaneously a round June 9t h? Or wa s 

11 it about making public statements describing the 

12 meeti ng a year l a t er? 

1 3 A. It was about you have no t hing to do with 

14 -- it was abo ut -- because I'd made it s o c l ear to 

15 him how I didn't unders t and wha t he was ask i ng me , 

1 6 how he wouldn 't g i ve me informa tion on t he l awyer 

17 and how I tho ught it was a bad idea , this to me 

1 8 speaks to you had no t hing t o do with t his , you 

1 9 jus t s imply requested wha t I asked you to do , you 

20 set up a meeting . 

21 Q. Emin Aga l arov cont i n ues i n hi s voice 

22 message s t a ti ng tha t you would have no comment on 

2 3 this as f ar as everyo ne else i s concerned . 

2 4 know wha t he meant by t ha t? 

25 A. No . 

Do yo u 
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1 Q. Do you have any idea who the " everyone 

2 else " is that might have been concerned whether o r 

3 not you had a comment? 

4 A. A lot o f people were a sk i ng me i f I could 

5 c omment o n behalf o f Emi n because I obvio usly had 

6 managed him and been his publicis t for a long 

7 time . So possibly, you know, don ' t comment on 

8 behalf of me either , perhaps . 

9 Q. Did yo u discuss that is s ue o f no comment 

1 0 wi th Emi n a round t he t ime you received t h i s 

11 v o icemail? 

1 2 A . No . 

1 3 Q. Did you discuss it with Alan Futerfas or 

14 Alan Garten? And , again , this --

1 5 Q. No t t o my 

1 6 Q. Th i s text i s f rom July 1 0th and a 

17 c orresponding v o icemail . 

1 8 A. I t wasn 't so much about no comment . 

1 9 was the fac t t hat I think both Mr . Ga rten , Mr . 

2 0 Futerfas , Emin , possibly Ike as well at this 

It 

21 s tage , knew that i t was the oppos i te f o r me . I 

22 wa s chomp i ng at the b i t to put out a statement. 

2 3 Q. The message also stated that -- Emi n had 

24 s t a t ed , "I t hink I ke and t he lawyers have 

25 basically a s t rategy t o follow up ." Did you have 
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1 any understanding of wha t he meant by a s trategy? 

2 A. No -- well , yes . I mean, just the basic 

3 -- my b as i c intelligence would t e ll me tha t they 

4 were t rying to come up with should t hey issue a 

5 statement , should they no t i ssue a statement , 

6 shoul d I issue a state ment, shoul d I not. That ' s 

7 wha t I assumed t hat s trategy would be. 

8 Q. Did yo u ever dis cuss that with Emin, o r 

9 were yo u just inferring that? 

1 0 A. Well , I' d sent h i m a dra ft o f wha t I 

11 wanted t o d o as a statement o r wanted to put o ut 

12 as a state ment, and I'd said on a few occasions, 

1 3 as you've seen in here , tha t I t hink we should put 

14 the m out . The n I b ecame stronger -- saying I'm 

15 being, I thi nk I said the words "ea t en a liv e." 

1 6 It's an odd phrase , but I did -- t o say I need t o 

1 7 d o s omething . So , yes , I think it was fairly 

1 8 obvious that I was t he one saying we need to say 

1 9 somethi ng . 

20 Q. When Emin is r e f e rring to I ke and the 

21 l awyers have basica lly a strategy, do you know 

22 which lawyers he 's t a lking about ? 

2 3 A. I d o not . 

2 4 Q. Do you think he was t alking about Mr . 

25 Futerfas and Mr . Garten? 
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1 A. I have no idea. 

2 Q. Was that strategy -- as yo u understood 

3 it, was it a strategy for responding t o the press? 

4 A. I unders t ood it, I believe, as a s t rategy 

5 as in what d o we d o , if anything , in terms o f a 

6 response. 

7 Q. And is that a response to press inquiries 

8 o r t o something else? 

9 A. The response wouldn't just be because the 

1 0 press was inquiring. It would be because the 

11 situation was now public . 

12 a response to the press . 

But it would have been 

1 3 Q. What was your understanding of wha t t hat 

14 strategy was? 

15 A. I don 't know . And I don't believe I ever 

1 6 did find out ei t her . 

17 Q. So I take it you didn't have any input 

1 8 into what that stra t egy was going to be? 

1 9 A. Other t han drafting a statement t hat I 

20 sent t o them t o loo k at , no . 

21 Q. So o ther than drafting that statement, 

22 were you cons ulted at a ll about the s t rategy t o 

2 3 deal with whatever this situation was? 

24 

25 

A. I was not. 

Q. Even if you weren 't asked , did you offer 
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1 any advice on wha t t he stra t egy should be? 

2 A. I offered n o thing once Emin had said that 

3 I ke and the lawyers were do i ng whatever it i s he 

4 said t hey were doing. 

5 Q. Did yo u have any further discussio ns with 

6 Emin about what the s trategy should be a ft er thi s 

7 voicemail? 

8 A. The strategy? I'm not sure . No , n o t 

9 about the s trategy . No , abso l ute l y not . 

1 0 Q. How about did you have any discussions 

11 with Mr . Garten o r Mr . Futerfas abo ut what the 

12 s trategy should be? 

1 3 A . No . 

14 Q. Did yo u have discussi o ns with anyo ne else 

15 about what yo u thought the strategy should be? 

16 

17 

A. No . Not about strategy, no. 

Q. Let me have yo u turn to Bates page 302 . 

1 8 So we ' re still in the same July 1 0th t ext s tri ng , 

1 9 a nd Emin appears to have left you a s tri ng of 

2 0 three voice messages at 5 : 1 7 , 9 : 1 7 , and 9 : 18 . Do 

21 you s ee that at the top o f the page? 

22 

2 3 

A. Yes. Yes, I do. 

Q. We previo usly asked yo u about the first 

24 one , which your lawyer has confirmed for us is 

25 Bates -- t he audi o file i s Ba t es RG- 000251. We 
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1 had discussed tha t in your prior t estimony at 

2 pages 215 to - 16 in the transcript . In that one , 

3 Emin had sa i d , " The mee t ing happened t hro ugh I ke 

4 and my Dad . I was no t i nvolved , and I was also 

5 against all possibilities ." And Emi n at that time 

6 said he did not mind you comment ing . So in light 

7 of t he audio file we had just lis t ened t o , in 

8 which Emin said you have no comments , do yo u --

9 let me play Aud i o Fi le RG- 251, wh i ch i s the f i rst 

1 0 o f t hose t hree vo i ce messages . 

[Vo icemail message played : ] 11 

1 2 MR . AGALAROV : Rob , I understand your 

1 3 frustra t ion and no way I ' m t rying to downsize 

14 what ' s happening . But as you know, as the meeting 

15 happened thro ugh I ke and my Dad , I was no t 

1 6 involved , and I wa s a lso agains t all 

1 7 possibilities . The same way right now, any 

1 8 comments should go t hrough t hem . Jus t figure out 

1 9 with Ike what the s t rategy should be . I don 't 

2 0 mind yo u c ommenting anything . There ' s no problem 

21 fr om my s i de , as yo u understand . 

22 BY MR . PRI VOR : 

2 3 Q. Okay . So if you c ompare the two audi o 

24 f iles , t he one we played firs t we ' ve already 

25 discussed now was a t 5 :1 7 . Now wha t appears t o be 
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1 4 hours later a t 9 :1 7 , my colleague j us t played 

2 you the second f ile . In the f irst at 5 : 17 , Emin 

3 had said you have no comment s . And now 4 hours 

4 later , he says t hat he didn ' t mi nd if you were 

5 commenting . Do you know why he changed his views 

6 in t hose 4 hours? 

7 A. I don 't know why because I can ' t read h i s 

8 mind , but I can read my texts and his respo nses . 

9 So i f you go t o page 301, you wi l l see i t 

1 0 act ually begins a t 300 where Emi n asks me why this 

11 is destro ying my reputation , and I explain . I 

1 2 work in music , it ' s f u l l o f liberals , I' m seen as 

1 3 a we i rd link t o the Kremlin . And then I' m 

14 becoming mo re angry . I ' m, like , " Have yo u even 

15 watched the news? I' m no t ab l e out of court esy to 

1 6 you and your f a t her to respond . I' m pa i n t ed as a 

1 7 mysterious link to Putin ." And his answer , this 

1 8 is where I' m going t o , t his says , "That should 

1 9 give you mega PR," at whi ch poi nt I j us t s i mply 

20 say, " Forget it ." And I believe the reason for 

21 h i s change i s because of t hat . We never had t hose 

22 k i nd o f d i scuss i ons in 4 years . Me sayi ng " Forge t 

23 it " means , "You just d o n ' t understand ." 

24 So I think this was a kind of out reach to 

25 me t o say, okay, I don 't mi nd wha t you say . But 
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1 there was a cavea t in i t, but , you know, it wasn 't 

2 me , it was my Dad and Ike , s o it really should g o 

3 through them . And he knows that I would always go 

4 through the proper channels f or h i m. Whe t her I 

5 worked f o r him or not , I still respected him . 

6 And so that' s what i t was. I t was a kind 

7 of -- a bit of a passive- aggressive option for me . 

8 Say what you want , but really it should g o -- I 

9 don ' t mi nd , but it ' s not me that shou l d mi nd . 

1 0 It ' s my Dad . 

11 Q. Apart from the text exchange and the 

1 2 voice message tha t was left , did you have any 

1 3 o t her discussion wi t h Emin about t hat change , tha t 

14 change of heart? 

15 A. I th i nk there was a ca l l between us at 

1 6 some po i n t be f ore these . Af ter I said , " Forget 

1 7 it ," I believe we did have a really brief call 

1 8 tha t I hung up on . And , yeah , t here was. I t was , 

1 9 again , him saying , " I s t ill don ' t understand . 

20 This is mega " -- yo u know, I think at o ne point he 

21 said to me , " Th i s is making you one of the most 

22 f amous people in t he world ," and t he reason I 

23 remember it is because I said to him, "Yo u know, 

24 Jeffrey Dahmer was famous . I don ' t think he got a 

25 lot of work out of it ," and hung up . And so 
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1 that's why it s ti cks with me . And t hen this came . 

2 It was -- this is an exchange of anger 

3 fr om me and him trying t o appease my anger , in my 

4 opinion . 

5 Q. Apart from your c ommunicati o ns with Emin, 

6 did you have any discussions wi t h Alan Garten or 

7 Alan Futerfas about the change of heart about 

8 whether o r n o t t o comment? 

9 A. No . 

1 0 Q. All right. The next voice message in t he 

11 string is RG- 000 2 5 2 . We 'll play that o ne f or you . 

12 

1 3 

[Voicemail message played.] 

MR . PRI VOR : We 're going to replay it 

14 because the mic wasn 't on . 

15 [Vo icemai l message played :] 

1 6 MR . AGALAROV: And if you wa nt, I can speak 

17 to my father and ask him directly if he mi nds o r 

1 8 doesn't mind , wan t s you to comment, doesn't wan t 

1 9 you to comment. 

20 BY MR. PRIVOR: 

21 Q. Al l right. That was a little bi t more 

22 mu ffled. 

2 3 

24 

A. I c o uld hear it. 

Q. Okay . Very good . It sounds like Emin 

25 offered to speak to his father directly and ask 
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1 him if he minds or doesn't mind about you 

2 commenting . Do you know if Emin, in fact, did 

3 speak to his father about your commenting o r no t? 

4 A. I have no idea . 

5 Q. Did yo u have any f o llow- up with Emin 

6 about whe t her or not he should speak to his 

7 father? 

8 A. No . 

9 Q. I s there any reas o n why no t? 

1 0 A. Beca use t h is wa s appea sement to me . It 

11 wasn 't real, s o it didn't matter. 

12 Q. Did you ever reach out to Aras yourself 

1 3 to ask his views about commenting? 

14 A. No . 

15 Q. Did yo u ever reach o ut to Aras to discuss 

1 6 the June 9th meet ing directly? 

17 A. No . I believe I actually have never 

1 8 reached out to Aras on anything . 

1 9 Q. Did you ever reach out to Alan Futerfas 

20 o r Alan Garten about the c ommenting o r --

21 A . No . 

22 Q. -- not commenting? 

2 3 A . No . 

24 MR. PRIVOR: Let's play the last one in the 

25 s tri ng here , t he one t hat ' s a t 9 :1 8 , another 
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1 minute l a t er . 

2 

3 

[Voice mail me ssage played :] 

MR . AGALAROV : -- is i n direct contact wi th 

4 h i m, but I haven 't spoken on t he matter recentl y 

5 to him, but I can . Let me know if yo u want me t o . 

6 MR . PRIVOR: And , I' m sorry, I should have 

7 identified t hat one. Tha t audi o file was RG-

8 000253 . 

9 BY MR . PRIVOR: 

1 0 Q. The p a rticular message gets cut o ff a t 

11 the very beginning , so it seems like it' s mi ss ing 

12 part o f the text. And you can see on Bates page 

1 3 302 , if yo u're looki ng whe r e t he file i s showing 

14 that the r e ' s a v o ice messag e , it shows that it's a 

15 minute-ten l o ng, and obviously, it's ve ry short, 

1 6 wha t you heard . Do you know whether you have the 

17 full audio fil e o f that? 

A. Can I have a minute? Would you mind? 1 8 

1 9 MR . PRI VOR: Yeah, and , yo u know, we ' ve b een 

20 g o ing f o r a littl e ov e r an h o ur. Do yo u wan t t o 

21 t a ke a short break and give you a n opportunity t o 

22 

2 3 MR. GOLDSTONE : Yes , that would be --

2 4 MR . PRIVOR: Okay . Let' s go o ff t he r e cord. 

25 It' s 4 : 22 . 
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2 

3 

4 

MR . GOLDSTONE : Thank you . 

MR . GAGE : I ' m just going to mute us . 

[Reces s at 4 : 22 p . m. t o 4 : 35 p . m.J 

MR . PRI VOR : Okay . We ' re ready if the 
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5 reporter is ready . We ' re going to g o back on the 

6 record. I t ' s 4 : 35 p.m. 

7 Before the break , we were discussing one 

8 o f the v o icemail messages that appears t o be cut 

9 o ff , and , Counsel , yo u were going to explain s o rt 

1 0 of wha t you had in your fi les and wha t has been 

11 produced , and we ' d invite you to make a statement 

12 on the record about that. 

1 3 MR . OZAROWSKI : Sure . Our best 

14 understanding at this point is that all o f the 

15 aud i o f i les that we ' ve produced to the Commi ttee 

1 6 a re complete . I mysel f helped get the files o f f 

17 o f Rob ' s phone , and they are c omplete files to the 

1 8 best of our knowledge . Our general understanding 

1 9 is that the 1 minute and 1 0 second time stamp is 

20 an erro r on WhatsApp . It appears maybe to be 

21 related to the minute and 1 0 second voicema i l that 

22 comes later in the string of texts . Th i s message , 

2 3 as best we can tell , is approximately 1 2 seco nds . 

24 And , also , when looking at Rob ' s phone more 

25 recently and replaying it , the message appears to 
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1 be 1 2 seconds long . 

2 MR . PRIVOR : Very well . We appreciate that 

3 c l arification , and l et ' s now cont i nue wi th that 

4 part icular message . 

5 BY MR . PRIVOR : 

6 Q. So as no t ed -- and we unders t and tha t t he 

7 file you have is short er -- i t nevertheless 

8 appears to be cut o ff slightly at the beginning . 

9 I t s o unds l i ke Emi n is saying someo ne was in 

1 0 d i rect contact wi t h h i m. The " him" I think is a 

11 reference to Aras Agalarov . Is that yo ur 

1 2 understanding , Mr . Goldstone? 

1 3 A. Could I ask t hat tha t be played again? 

14 Just because there ' s been a little time in 

1 5 between . 

1 6 MR . PRI VOR : Yes , o f course . Aga i n , t he 

1 7 file is Bates RG- 000 2 53 . 

1 8 [Voicemail message played :] 

1 9 MR . AGALAROV : -- is in direct contact wi t h 

20 him, but I haven ' t spoken o n the matter recently 

21 to him, but I can . Let me know if yo u want me t o . 

22 MR . GOLDSTONE : I can ' t make out what tha t 

2 3 first word is , but it obvio usly relates to 

24 somebody being in direct contact wi t h him . And as 

25 i t rela t es t o the previous voice message , I would 
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1 agree tha t it's with his f a t her , Aras . 

2 BY MR . PRIVOR : 

3 Q. Do you reca ll having any conversat i on 

4 with Emi n about who was in direct cont ac t with his 

5 father? 

6 A. I do not . 

7 Q. Emin says in tha t message t hat he hasn 't 

8 " spoken o n the matter r ecently t o him, but I can . 

9 Let me know if you want me to." That, aga i n , 

1 0 sounds like an o ffer t o speak to his f a t her . The 

11 " him" is a reference t o Aras . Do you agree with 

1 2 that? 

1 3 A. I agree with tha t. 

14 Q. Did yo u ever foll ow up with Emin to ask 

1 5 him to f o llow up with hi s f a ther? 

A. No. 1 6 

17 Q. And did yo u yo urself directly f o llow up 

1 8 with Aras? 

1 9 A . No. 

20 Q. No w, sticking t o Bates page 302 o f the 

2 1 s eries of text messages , just below the 

22 voicemail s , this appears t o be you writi ng t o 

23 Emin : " Ike tells me yo u are no w handling and 

24 releasing some statement. I myself will be 

25 putti ng out the following s t a t ement shortly," and 



1 you then go on t o describe , "My ideal s t a t ement 

2 would be " -- and it has a time stamp which shows 

3 on Ba t es page 304 as 1 0 : 53 . 

4 We had discussed the cont ent o f t hat 

5 statement during yo ur last testimony starting at 

6 transcript page 2 1 8 . Did you discuss that 
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7 s t a t ement with anyone othe r than Emin tha t you can 

8 recall? 

9 A. I may have d i scus s ed it wi th I ke . 

1 0 Q. Do you recall t hat you did? 

11 A. I wo uldn ' t have -- like, I wouldn 't have 

1 2 read it to him . I wouldn 't have asked for his 

1 3 input. But I may have said , "I' m putti ng toge ther 

14 a statement and I'll send it t o you ." 

15 Q. Did you seek any input o r approva l fr om 

1 6 I ke? 

1 7 A . No . 

1 8 Q. Did you seek any input or approval from 

1 9 anyone e lse b e for e sharing t his s t a t ement with 

20 Emin? 

21 A. No . 

22 Q. What about a ft er you shared it with Emi n? 

23 Did yo u seek any input o r approval from anyo ne 

24 else? 

25 A. Input or approva l, no . 



63 

1 Q. Did you discuss this , what you described 

2 as yo ur ideal statement , with Alan Futerfas o r 

3 Al an Garten? 

4 

5 

A. No . 

MR . PRIVOR : Let ' s g o to o ur next exhibit . 

6 This will be Exhibi t 5 , and this is an email , an 

7 email chain , Ba t es page RG- 000276 through - 77 . 

8 [Go ldstone Exhibit 5 was marked for 

9 i dentification . ] 

1 0 BY MR . PRI VOR : 

11 Q. The email at the top o f the page , the 

1 2 mos t recent in t he chain , is from you to Alan 

1 3 Futerfas , copying Alan Garten , da t ed July 10 , 

14 201 7 , with the subject " Re : Statement ." 

15 A. Uh- huh . 

1 6 Q. You state , " Th i s is t he personal 

17 statement I plan t o release . Please advise if yo u 

1 8 see any errors ." The text o f tha t statement, 

1 9 which follows immedia t ely below, start ing , "I was 

20 asked by my client in Moscow, Emin Agalarov , t o 

21 help faci l i t a t e a mee t ing between a Russian 

22 a t torney, Natal i a Veselni t skaya , and Donald Trump , 

2 3 Jr ." 

24 You will note t hat the text o f -- and it 

25 cont inues from t here . That text in the email a t 
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1 Exhibit 5 i s very similar to wha t you had 

2 d escribe d as yo ur idea l statement at Bates page 

3 RG-302. So it appea rs tha t you d i d s end what was 

4 your ideal statement t hat you had pas t ed i n the 

5 text t o Emin , and it appears that you did share 

6 something very similar to it wi t h Alan Fute rfas 

7 and Alan Garten . 

8 I've no t e d two changes that I wanted t o 

9 ask you about . I n the vers i on tha t is Exhibi t 5, 

1 0 the e ma il, you refer specifica lly to t he Russi an 

11 attorney by name . Yo u identify her as Natalia 

12 Vesel ni t skaya . And if you look a t t he ve rsion i n 

1 3 the t ext message on Bates page RG-302, which is 

14 part o f Ex hibit 4 , yo u 'll see that the r e ' s a 

15 reference there to a Russ i an a tto rney, but her 

1 6 name i s not g i ven there. 

17 Do you recall why in the version o f 

1 8 Exhibit 5 you have now added i n Ms . 

1 9 Veselnitskaya ' s name? 

20 A. No . I no tice I put it in parentheses , 

21 a nd I was trying t o reca ll if there was a rea s o n 

22 f or tha t. But, no , I don't. 

2 3 

24 

Q. Yo u --

A. I mean , it may have -- I' m sorry to 

25 i nterrupt . 
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2 

Q. Sure . 

A. It may 
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it may have been that at the 

3 t i me I was t ext i ng Emi n , I may no t have been ab l e 

4 to recall fu lly her name , spell her I don 't 

5 know if that ' s true , but that could be a reason 

6 why . 

7 

I don ' t know t he answer . 

Q. Do you know just from looking at the time 

8 stamps , are these -- f rom Exhibit 5 and Exhibit 4 , 

9 are they bot h Eas t ern Ti me Zone s t amps or a t l eas t 

1 0 the same t ime zone if not Eas t ern? 

11 

1 2 

1 3 

[ Pause . J 

A. I' m just l ooking . 

Q. The t ext message i s shown as 10 : 53 , and 

14 the Exhibit 5 is showing it as 11 : 22 . Are they 

1 5 the same t ime zone? 

1 6 A. Ah , you' re ask i ng me i f t hey ' re t he same 

1 7 time z o ne . Okay . Because I wasn ' t , as I think 

1 8 you ' re aware , in t he U. S . 

1 9 Q. To s t a t e it another way, my ques tion i s : 

20 Do es Exhibit 5 , in fact , occur chronologically 

21 a f ter Exh i b i t 4? I s t he emai l t aking p l ace 30 

22 mi n u tes or so later than t he t ext message? Aga i n , 

23 the text message shows a time stamp o f 10 : 53 , and 

2 4 the emai l a t Exhibi t 5 shows a t ime s t amp of 

25 11: 22 . 



1 A. Yes , the only reason I ' m hesitating is 

2 I ' m just l ooking at a slightly late r one in the 
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3 text, which is page 305 , wh i ch shows 11: 23 , which 

4 would mean I' d be typ i ng t wo t h i ngs a lmos t 

5 simultaneously . That ' s why I ' m kind o f hesitant . 

6 I don 't -- I' m not terribly t echnical on 

7 how i t captures this , but i t does a ppea r t hat i t' s 

8 chronological , ye s . But I can ' t b e a h undre d 

9 percent s ure of that. 

1 0 Q. Do you have a ny recollect ion o f t he 

11 chronology? In o ther words , was the text mes sage 

1 2 f irst and the n t here was an email and the n t here 

1 3 was a second t ext message , which you have j us t 

14 r e f e r e nced at Bates page 305? 

15 A. I t does appea r to be correct , yes . 

1 6 Q. One other di fference between the text on 

17 Exhibit 4 and the email at Ex hibit 5 , in the 

1 8 Exhibit 5 you re f er to Mr . Trump , Jr ., may find 

1 9 the i nforma tion r ega rdi ng fund i ng to t he DNC from 

2 0 Russia , he may f ind that inte r es ting . In Ex hibit 

21 4 , i nstead of -- I' m s o rry . I t h i nk I have tha t 

22 b a ckwa rds . 

2 3 s tart over . 

I n Exhibi t 4 , i t re f ers to -- let me 

24 Exhibi t 5 has , " Donald Trump , Jr ., may 

25 find t his i nforma tion i nt e r es ti ng ." I n Exhibit 4 , 
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1 the text, i t says , " the Trump team might find this 

2 interesting ." 

3 So if yo u l ook at Bates page 303 o f the 

4 text message , Exh i b i t 4 , t hree lines down , "which 

5 the Trump team might find interesting ." And if 

6 you look on Exhibit 5 , Ba t es page 276 , t he t hird 

7 line refers to "Mr . Trump , Jr ., might find 

8 interesting ." 

9 A . Yes . 

1 0 Q. Do you know why t here wa s a change f rom 

11 " the Trump team" t o "Mr . Trump , Jr ." ? 

1 2 A. No . It looks like I had re f ined wha t was 

1 3 a text t o Emin t o wha t was more of an outline of 

14 an actual statement by the time we get t o 276 . 

1 5 Q. I n Exh i b i t 5 , 276 , the ema i l , yo u pasted 

1 6 the personal statement t hat you descr i bed a s one 

17 you planned to release , and you asked Futerfas and 

1 8 Gar t en t o "please advise i f you see any errors. " 

1 9 Why did you wan t t heir input on whe t her or no t 

20 there were any erro rs? 

21 A. I don ' t know the answer t o that , but I 

22 remember at the t i me t hey were t he only lawyers or 

2 3 legal people I had spoken to at all abo ut any o f 

24 this. And , you know, I' m overseas t housands o f 

25 miles away . This is all going on . I have no real 
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1 help from Emin or what' s going on there . I 

2 reached o ut to them as kind o f like , " Here yo u g o , 

3 does i t look l ike I' m sayi ng anything stupid ," for 

4 wan t o f a bet t er word . It' s probably naive , but 

5 hindsight is a wo nderful thing , which I didn ' t 

6 have . 

7 Q. Did t hey, in fac t, advise of any errors? 

8 A. I d o n ' t think they even answered me . I 

9 cou l d be wrong , and I' l l fo l low it through . But I 

1 0 don ' t think I -- I don 't believe t hey even 

11 answered . 

1 2 Q. Did t hey provide any approval o f any sort 

1 3 tha t you can recall? 

14 A. No . They -- I see below, I think -- I 

1 5 don ' t know i f the " thank you " is about that or 

1 6 about something else . I f ind i t hard to f ollow 

1 7 these sometimes . But there ' s an " Okay, thank you " 

1 8 there , so maybe that' s it . But outside of t hat , I 

1 9 don ' t believe there was anyt hing else . 

20 Q. Let ' s g o back t o Exhibit 4 , which is the 

21 text messages , and we ' l l have you turn to page 

22 305 . You wi ll see t he i deal statement start ing a t 

23 304 , carrying over t o 305 . It appears that Emin 

24 is providing some modi f ication t o your original 

25 s t a t ement and sending i t t o you . 
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1 

2 

A. Yes. 

Q. At abo ut halfway d own the page , he says , 

3 "I would do this." Do yo u see where I am? 

4 

5 

A. Yes. 

Q. And now there is an audio file, this o ne 

6 a t 11:27. It has a time stamp o f 1:1 0 . I believe 

7 this is wha t your counsel is referring t o as t he 

8 possible ghosting in WhatsApp , that the two files 

9 might be confused . 

1 0 

11 

A. Yes. 

Q. But we ' re g o ing t o play this o ne now . 

12 This is RG- 000254 , is the audio file. 

1 3 [Voicemail message played :] 

14 MR . AGALAROV : Rob , he r e we are with Ike . 

15 jus t talked to my Dad . Bas i cal l y your statement 

I 

1 6 is fi ne . We don 't see anything wrong with it. I 

17 just tweaked s ome o f the info rmati o n yo u 're giving 

1 8 out. So I was asked by my client in Moscow, blah, 

1 9 bl ah , bl ah , r equesting a meeting bet ween Russi an 

20 attorney and Do nald Trump, Jr. I r eache d out to 

21 Donald Trump, and he ag reed to squeeze us into a 

22 very tight schedule . Russian a ttorney presenting 

23 a few general remarks . You ' re giving them extra 

2 4 information . If you need to, then, sure , no 

25 problem . But I would exclude tha t as well . And 
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1 she said really nice meeting , las t ed 1 5 minutes . 

2 Nothing came of it . It was pointless , blah , blah , 

3 b l ah , waste of everybody ' s time . Done . So that ' s 

4 wha t I would do . Li ke mine and my Dad ' s posi t ion 

5 would be " no c omment " due to the fact that Mr . 

6 Trump is t he President and , you know, any 

7 informa t ion we might reveal might , you know, hurt 

8 him, harm him, or be used against him because we 

9 conducted Mi ss Un i verse in Russ i a , and during Mi ss 

1 0 Universe we spent 3 days t oge t her . 

11 obvio usly, any of that now c o uld be 

And , 

1 2 MR . PRI VOR : Sounds like it cut of f. It 

1 3 sounds like we lost the las t sentence there , but 

14 my questions are directed at a part that had 

15 a l ready p l ayed . 

1 6 BY MR . PRI VOR : 

17 Q. Emi n had said in the audi o , "Mi ne and my 

1 8 Dad ' s position would be ' no comment ' due t o the 

1 9 fac t t hat Mr . Trump is t he President and , you 

20 know, any information we might reveal might hurt 

21 h i m, harm h i m, or be used aga i nst h i m because we 

22 conducted Mi ss Un i verse in Russ i a , and during Mi ss 

23 Uni verse we spent 3 days t ogether ." 

24 Did you have any f ollow- up conversation 

25 with Emin tha t you can recall concerning t his 
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1 voice message? 

2 A. No . Voice -- no . 

3 Q. Did yo u have 

4 A. I simply --

5 Q. I ' m s o rry? 

6 A. No . I simply said after tha t I need to 

7 retain -- I need t o retain an a t torney as soon as 

8 possible . 

9 Q. Did yo u have any fol l ow- up d i scuss i o n 

1 0 wi th anyone else about what he stated in his 

11 message? 

1 2 A . No . 

1 3 Q. He specifically referred to his and his 

14 father ' s p osition being no c omment due t o the fact 

15 that Mr . Trump i s President and , yo u know, any 

1 6 in f orma t ion we might reveal mi ght hur t him or harm 

17 him . Do yo u know what info rmati o n he had in mind 

1 8 tha t might harm or hurt the President? 

1 9 A. I do not . 

2 0 Q. Did yo u ever ask? 

21 A. No . 

22 Q. He re f ers t o the Mi ss Un i verse Pageant 

2 3 and states that , " Because we c o nducted Miss 

24 Universe in Russia and during Miss Universe we 

25 spent 3 days t oget her ," tha t t hat informa t ion 



1 would somehow be used against the President . Do 

2 you have any idea what Emin had in mind with 

3 regard t o Mi ss Un i verse? 

A. I don 't know wha t he had in mind , no . 
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4 

5 Q. Apart from what Emi n had in mind , d o you 

6 have a view as t o whe t her or no t what occurred 

7 during t he Mi ss Uni verse Pageant in Russ i a would 

8 have had any impact o n the President? 

9 A. No . I mean no . 

1 0 Q. Emi n re f ers t o havi ng spent 3 days 

11 together during the Mi ss Universe Pageant in 

1 2 Moscow . Do you reca l l t hose 3 days in Moscow? 

1 3 A. Yes . 

14 Q. Were you present for the full 3 days that 

15 Emin i s referring to? 

1 6 A. I was present i n Moscow, yes . 

17 Q. Can yo u give us yo ur best reco llection o f 

1 8 wha t happened , what events occurred during t hose 3 

1 9 days t hat you were present for? 

20 A. Of course . So the first day -- and this 

21 is i n t erest i ng . I t is t echnica l ly 3 days , but 

22 i t' s parts o f 3 days . So Mr . Trump arr i ved late 

23 in the afternoo n of November 8 , and he came -- he 

24 had shortened his trip by a day in order t o 

25 a t tend , I believe it was , the 85th or 90th 
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1 birthday of Billy Graham . And he arrived on t he 

2 8th o f November , came directly from the airpo rt to 

3 an event that Aras and his t eam had set up at Nobu 

4 in Moscow . And it was a kind o f meet - and-greet 

5 reception with s ome key business leaders and , I 

6 presume , friends, acquaint ances , colleagues of t he 

7 Agalarovs . And Mr . Trump was the guest of honor 

8 and was going to make some remarks and was g o ing 

9 to answer some ques tions . That was the first 

1 0 event. It l as ted approxima tel y an hou r , a fter 

11 which , as I understand it, he went back to his 

12 hotel, had some rest, changed, and t hen went out 

1 3 to t he Crocus Estate where he was given a tour of 

14 the estate by Emin. I wasn 't present for that. 

15 And he stayed o n t o a ttend the birthday -- I thi nk 

1 6 it was t he 57th birthday -- o f Aras Aga l a rov t hat 

17 was taking part that night , at which all o f the 

1 8 Miss Universe cont estant s would a ttend , many o f 

1 9 the celebrity judges who were there, and k i nd of 

20 the creme de la creme o f the entertainment wo rld 

21 o f Russ i a was there, I thi nk about 400 peop l e , 

22 maybe more , 500 people . And Mr. Tr ump at tended . 

2 3 He stayed until -- I know he stayed until at least 

24 1 2 : 30 -- t hat ' s midnight t hir t y -- because t hat ' s 

25 when t he birthday cake finished . And I b e lieve he 
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1 l eft around 1:00, poss i bly even 1:30. 

2 He 'd also agreed -- Emin had asked me 

3 dur i ng t he Nobu meeting if I could somehow get Mr . 

4 Trump to be in his music video wh i ch was be i ng 

5 sho t the next day, and s omehow I did get Mr . Trump 

6 to agree t o give us 15 minut es to shoot his part 

7 i n it a t approximately 7 :30 to 8 : 00 a . m., i n t hat 

8 time fr ame , at the Ritz - Carlton in Moscow in the 

9 boardroom. So he was dropped b ack a t hi s hotel. 

1 0 I have no idea wha t time, b ut it t akes about 45 

11 mi nutes to get from Cro cus, so I wo uld estimate he 

1 2 got back to the hotel about 2 : 00 a . m. And at 

1 3 somewhere a ft e r 7 : 00 a . m., maybe 7 :1 5 , 7 :30 , I 

14 called Keith Schiller , who I understood to be his 

15 head of s ecurity, to reques t tha t he make hi s way 

1 6 down t o the boardroom to shoot t he music video , 

17 which he did . And after that, he spent most o f 

1 8 the day with t he Miss Universe Organization , 

1 9 except t o do a press conference late in the 

20 a ft e rnoon . There was a r e hearsal. Then the r e was 

21 the show its e lf, wh i ch ended a round 11:00 a t 

22 n i ght . He t hen came t o the a ft er- part y which was 

23 held also within the Crocus world . It was about 

24 1, 200 people. And he s t ayed 'til about 2 : 00 or 

25 3 : 00 t he next morni ng . Tha t' s how we get 3 days . 



1 We didn 't have him for 3 days. We had him for 

2 o ne full day, o ne bit o f a half-day, and a f ew 
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3 hours o f the next day . And then he left on a jet 

4 belonging to a friend of his , and tha t was the end 

5 o f it in Russia . 

6 Q. We ' ve previously discussed in your prior 

7 t es timony the Nobu event, so we 'll skip over that. 

8 Yo u menti o ned his ho t e l. Was he staying at the 

9 Ritz-Carlton? 

1 0 A. He was . 

11 Q. And did yo u see him at the Ritz - Carlto n 

12 Hotel? 

13 A. Yes, for sure. I saw him the r e the 

14 morning o f the video shoot. I'm no t sure if I saw 

15 h im at any po i nt the night before . I was a l so 

16 staying there, so perhaps -- no , I didn 't see him . 

17 I was g o ing t o say perhaps I saw him in a l obby, 

1 8 but I'm sure he wou ld have gone up in an elevator. 

1 9 I don 't know . I didn 't see him except on the 

20 morning o f the video shoot. 

21 Q. My quest i on wasn 't c l ear . I'm trying t o 

22 take us through this chronologically . You stated 

23 that Mr . Trump came in late in the evening on 

24 Novembe r 8th and went from the airport to Nobu. 

25 And a ft e r tha t event, he wen t back to his hotel . 
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1 Did you travel wi t h him back t o his hotel? 

2 A. I did no t . 

3 Q. Do you know anybody who did travel wi th 

4 h i m back t o the hotel? 

5 A. Fo r sure , his translato r . He was 

6 assigned a t ranslator to be with him t hroughout 

7 the time t here . I don 't know who tha t was . And I 

8 saw Keith Schiller with him almost all the time he 

9 was in Moscow . So I would i mag i ne him also . 

1 0 Q. The t ranslator tha t wa s assigned to Mr . 

11 Trump , who assigned that translato r to him? 

1 2 A. The t ranslator was assigned t hrough 

1 3 Crocus Group . I believe t he l ady who took c a re of 

14 all the translato rs for e v e rybody attending the r e 

15 was a lady by the name of Svet lana Bignova . She 

1 6 dea lt wi th logist i cs , on- ground log i s t ics . 

17 Q. Yo u stated that Mr . Trump the next day 

1 8 wen t on a tour o f the Crocus Es t a t e . Do you know 

1 9 who a t t ended t he Crocus tour wi t h him? 

2 0 A. Emin , but I actually beli e v e that he may 

21 hav e d o ne tha t I' m not s ure he d i d tha t t he 

22 f ollowing day . I think he may have done t hat 

2 3 prio r to the birthday o n the first day . 

24 

25 

Q. I see . Did you know --

A. So a ft e r Nobu , a t t he ho t el , yeah . Emin 



1 drove him a round . 

2 Q. Was anyo ne e ls e with him that yo u know 

3 o f? 

4 A. No t t hat I know f or sure , but, a g a i n , 

5 everywhere I saw Mr . Trump , Keith Schiller was 

6 with him . 
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7 Q. Af t er t he t our , he a t t ended t he b i rthday 

8 party f o r Aras that e v ening? 

9 A. Yes . 

1 0 Q. Were you a t t he p a rty? 

11 A. Yes . 

1 2 Q. Did you see Mr . Trump 

1 3 A. I was working . I was t here in a worki ng 

14 capacity . 

15 Q. Did yo u observe Mr . Trump a t the p a r t y? 

1 6 A. Yes . 

17 Q. Did yo u see him speaking to anyo ne -- any 

1 8 Russian na tionals a t t he birthday part y? 

1 9 A. Yes . 

2 0 Q. Who d o you r ecall that he was speaking 

21 wi th? 

22 A. A couple o f celebr i ty per f ormers , one o f 

2 3 whom was a judge at the c ontest , a gentleman by 

24 the name o f Philip Kirkorov . And he was seated 

25 with Aras a nd his wife . I don 't know if Emin was 
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1 actually at that t able . I presume he was , but I 

2 don't know f o r sure. And the table held 10 o r 12 

3 people, so those would have been friends of Aras , 

4 I ima gine. Tha t's who usua lly s a t with h i m a t his 

5 birthday. And they would be Russian . 

6 Q. Do you know if any of t hem were Russian 

7 Government officials? 

8 A. That I do n o t know . 

9 Q. Do you know if any o f them were also at 

1 0 the Nobu event? 

11 A. The only perso n I know at the Nobu event 

12 whose name was told to me was Herman Gref, who I 

1 3 think is t he CEO or chairman of Sberbank in 

14 Russia. 

15 Q. Was he a l so at the birthday party? 

1 6 A. I believe he was . 

17 Q. Did yo u see Mr . Trump interact with Mr . 

1 8 Gref at the birt hday party? 

1 9 A. I did not. 

20 Q. Yo u stated that after the birthday party, 

21 Mr . Trump returned t o hi s hotel arr i v i ng probab l y 

22 somewhere a round 2: 00 a . m. Did you travel back to 

2 3 the hotel with him? 

24 A. I did not. 

25 Q. Do you know who did? 
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1 A. Again , I am fairly sure t hat Kei t h 

2 Schiller wo uld have because he was at the party 

3 wi th him . The transportation was for them . I 

4 don ' t know who else traveled wi t h h i m, no . 

5 Q. And the next morning , about 7 : 30 a . m., 

6 Mr . Trump part icipa t ed in a music video shoot . 

7 Was anyone wi t h him for tha t shoot other t han Emin 

8 and the film crew, presumably? 

9 A. Ke i th Schi l ler brought h i m down t o the 

1 0 boardroom . I was there . The o t her people who 

11 were -- we reenacted a kind o f b o ardroom scene 

1 2 f rom "Apprentice ," so there probably were six or 

1 3 seven actors involved in t hat , a fairly large film 

14 crew; and , again , I think the translato r who ' d 

15 been contracted whenever Mr . Trump was do i ng 

1 6 something o ffi c i al , she -- I t h i nk i t was a she 

1 7 would be there . 

1 8 Q. Did you have any conversations with Mr . 

1 9 Schiller about Mr . Trump? 

20 A. It ' s such a broad question . I mean , I 

21 spoke to Mr . Schi l ler throughout t he t ime he was 

22 there , but, I mean , not speci f ically about Mr . 

23 Trump . 

24 Q. We asked you during t he last time you 

25 were before us if you had any knowledge of Mr . 
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1 Trump being involved wi t h a ny prostitutes a t t he 

2 Ritz - Carlto n . Did yo u have any conversati o n with 

3 Mr . Sch i l l er about that? 

4 A. I did not. 

5 Q. Later that day, yo u described --

6 MS . SAWYER : Can I ask just a quick 

7 question? 

8 BY MS . SAWYER : 

9 Q. The shoo ting o f the video at the 

1 0 boa rdroom, you s a i d , i t wa s the boa rdroom a t t he 

11 Ri tz - Carlto n? 

1 2 A. I t was , yes . 

1 3 Q. And did you eve r see Mr . Trump ' s room, 

14 the room that h e was staying in? 

A. I did no t, no . 1 5 

1 6 

17 

Q. Do you know wha t room he wa s s t aying in? 

A. I d o n ' t know what r oom it was in . I had 

1 8 been involved in discussions as to even which 

1 9 hotel i t would be in , which was s t ill kind of up 

2 0 in the air up until a couple of days b e f o r e h e 

21 arr i v ed . We had a ho t e l sponso r . I t was a 

22 d ifferent hotel . It wa s p a rt o f I n t ercont inental 

2 3 Gro up . I know Emi n -- because at the time there 

24 were budget constraint s -- was considering put ting 

25 him there with all t he other celebrities . Myself 
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1 and Paula Shugart from Miss Universe stated tha t 

2 it was probably better befitting Mr . Trump t o put 

3 him in the Ritz- Carlton , and then it became which 

4 suite , wha t cost . And so I was involved i n the 

5 initial discussio ns , and gave up and let Svetlana , 

6 who was dealing with logistics, kind of fight with 

7 Emin to see how high up we could get him . So I 

8 d o n't know. I've r ead repo rts h e was in the 

9 President i a l Suite. I don 't know that certainly 

1 0 on my wa tch I have discussed something a t tha t 

11 level. 

12 Q. So you don't know in particular what 

1 3 suite he was in? 

14 A. I d o n 't know . 

1 5 BY MR . PRIVOR: 

1 6 Q. The rest of t hat d ay was consumed by the 

17 Miss Universe Pageant , the press c o nference, the 

1 8 rehearsal, t he show itself, and then you described 

1 9 an after-pa rty. You saw Mr . Trump t here 'til 2 : 00 

20 o r 3:00 in the mo rning? 

21 A. Yes. 

22 Q. Did you a t the a fter-part y see Mr . Trump 

2 3 interact with any Russian Government o fficials? 

24 A. Mr . Trump i n t e racted or appeared to 

25 inte ract and shake hands and t ake photos with 
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1 dozens and dozens of people . Fort una t ely, or 

2 unfortunately, I d o n ' t know who those people were . 

3 So my answer wou l d be I don 't know wha t Russ i an 

4 Government o ff icials look l i ke unless they ' re in 

5 unifo rm, which I didn ' t see anybody in . 

6 Q. How about Mr . Gre f ? Did you see him a t 

7 the after- part y? 

8 A. I d o n ' t recall seeing him -- no , I don ' t 

9 recal l seeing h i m. I wou l d imagine he was t here , 

1 0 b u t I don ' t recall seeing h i m. 

11 Q. During these 3 days that you have 

1 2 outlined for us , do you reca l l whether t here were 

1 3 any discussions abo ut Mr . Trump meeti ng with 

14 Vladimir Putin? 

1 5 A. Yes . 

1 6 Q. What do you recall abou t tha t ? 

17 A. It was the gorilla in the r o om that had 

1 8 to be addressed , but t here seemed to be no answer 

1 9 to address it . So t he conversation ma i nly t ook 

20 place between Paula Shugart as head o f Miss 

21 Universe , myself , and Emin . And we were t rying 

22 to , f rom a scheduling point o f view more t han 

23 anything , determine if and when a meeting could o r 

24 would take p l ace . And Emin ' s answer was a l ways 

25 the same , whi ch was : I f we ' re going t o get an 
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1 answer , i t would be through my Dad . We have t o 

2 just leave this . There ' s nothing we can d o . It ' s 

3 been asked . The ques t ion has been asked . And i f 

4 there ' s an answer , we ' ll ge t i t . 

5 And it went d own to the wire . It was on 

6 the day of t he contes t itsel f tha t maybe around 

7 4 : 00 in the afternoon Emin called a few of us into 

8 a con f erence r oom at Crocus , and his Dad , Aras , 

9 was there . And we were told t hat a cal l was 

1 0 comi ng t hrough f rom a Mr . Peskov , who I know t o be 

11 Dmitry Peskov , who I believe is a spo kesman for 

1 2 Mr . Putin , and t here ' d be an answer . And the 

1 3 answer I t hink , as I may have s t a t ed t he last time 

14 I saw you , was that due to the lateness o f the 

1 5 newl y crowned Ki ng of Hol l and who ' d been de l ayed 

1 6 in t ra ff ic , whe t her a i r or road tra ffi c , Mr . Pu t in 

17 would not be able to meet with Mr . Trump . 

1 8 However , he invited him to Sochi , to t he Olympics , 

1 9 and sa i d he ' d be happy t o mee t h i m t here or a t any 

20 future time . And that ' s h ow it was left , so there 

21 wou l d be no mee t ing tak i ng place . 

22 Q. How did t he pot ent i al meet i ng or i g i nate? 

23 Who requested the meeting? 

24 A. So when I was in Las Vegas in June of 

25 2013 with the Agalarovs , and it seemed fairly 
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1 obvious tha t t his contract was going to b e signed 

2 and the y were going to h ost it, Paula Shugart and 

3 I h a d a quiet moment, and I don't know if it was -

4 - I believe it wa s her . She wa s one who turned to 

5 me and said , " Oh , God, he ' s going to want to meet 

6 Putin." And from then on it became almos t like a 

7 s t anding -- a t some point he ' s going to mention he 

8 wants to meet Putin . And I don't know when it 

9 h a ppened, but at s o me point it was conveyed to me, 

1 0 either t hrough Rhona Gra ff or through Paul a , t hat 

11 Mr. Trump did, in fact, want t o kno w if there was 

12 a possibili t y of meeting President Putin. I spoke 

1 3 to Emin, and he said the only way tha t could 

14 possibly happe n is an o fficial request thro ugh his 

15 f a ther t o whoever ; he didn't specify. And it was 

1 6 suggested tha t it would be put in writing from Mr. 

17 Trump and that they would , yo u know, pass o n a 

1 8 lette r from Mr. Trump and see wha t t he result was. 

1 9 Q. When yo u spoke to Emin a bout this reques t 

20 that came fr om Rhona or Paula , was that what 

2 1 form of communication did you h ave with Emin? Was 

22 it over the telephone? Was it in person? Was it 

2 3 email? 

24 [Videoconference blip.] 

25 MR . PRIVOR : Hello? You can hear us again? 
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2 

MR . GOLDSTONE : Yes . 

MR . PRIVOR : Okay . Very g ood. 

3 BY MR . PRI VOR : 

4 Q. Did you hear my ques tion? 

5 A . No . 

6 Q. Okay . I'll repeat it for you . 
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So you 

7 described a r equest from e ithe r Rhona or Paula for 

8 Mr . Trump to meet Vladimir Putin , and you 

9 communicated that to Emi n . What f orm o f 

1 0 communication was it with Emin? Did you speak i n 

11 perso n? Was it telepho ne o r s ome o ther manner? 

1 2 A. Are you asking me you broke up a 

1 3 second , but a re you asking me tha t I communicated 

14 with Emin o r whether Mr . Trump's request was t o 

1 5 meet i n person or speak on t he phone? I didn 't 

1 6 get wha t you we re sayi ng . 

17 Q. So rry. We 'll back up . So you conveyed 

1 8 the Trump request to Emin. I s t hat right? 

1 9 A. Correct. That is correct. 

20 Q. How did yo u c o nvey that message t o him? 

21 A. I believ e i n iti a ll y by telephone on one 

22 o f our many calls . 

23 Q. Do you recall when that t ook place? 

24 A. No, but as I say, I t hink it first reared 

25 its ugly head in Las Vegas in June of 2013 , so it 



1 would have been very soon after Paula had 

2 mentioned it t o me. 

3 Q. Do you recall what you told Emin? 

4 A. I don't reca ll the exa ct thing, no . 

5 Q. Do yo u recall Emin's reacti o n t o the 

6 request? 
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7 A. Yes. Not specifically word for word , but 

8 it was that this is something that wo uld have to 

9 go thro ugh my Dad, be an official request, and we 

1 0 should probably work on getti ng a letter or 

11 something from Mr . Trump and see what goes from 

12 there. But the thing he kept emphasizing was that 

1 3 it had to be somet hing t hat wen t t hrough h i s 

14 father's of fi ce , n o t him, not anybody else . 

15 Q. Why do you think it had t o go thro ugh his 

16 f ather 's o ffice ? 

17 A. Because I think his father probably had 

1 8 the gravi t as and t he respect o f the government on 

1 9 some level -- he was a seri ous businessman -- that 

2 0 that's the protocol. Anyway, that's the pro t o c o l 

21 for this t ype o f request. It' s a pretty serious 

22 request. You're asking to meet the President o f a 

2 3 nati o n. 

24 Q. Did you have any understanding of what 

25 Aras' relationship was with Vladimir Putin to make 



1 such a request? 

2 A. No , n o t his relation -- relationship. 

3 knew that he had been presented with an Order o f 

4 Russia, an order o f something medal , from Mr . 

5 Putin. I knew that he had also built something 

6 f or the G-2 0 summit in Vladivos tok, which was 

7 apparently hailed as a major piece of building 

8 achievement by the g overnment. So in that 

9 respect, I knew that there was , you know, 
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1 0 potentially some kind o f admiration or respect f or 

11 him . 

12 Q. Do you know if they were personal 

1 3 friends? 

14 A. I d o n 't know, but I saw n o thing t o 

15 s uggest that they were . 

1 6 Q. You ment i oned t hat there was a telephone 

17 call in Moscow from Dmitry Peskov , who is the 

1 8 spokesperson for Mr . Putin. Do you know if there 

1 9 is a personal relationship between Aras and Mr . 

20 Peskov? 

21 A. I don 't know that, no . 

22 Q. You stated when you fir s t spoke t o Emin , 

2 3 he said that the request f o r this meeting would 

24 have to be put in wri ti ng . Did you play any part 

25 in putting t he request in wri ti ng? 



1 A. I believe I definitely would have 

2 conveyed that either t o Paula o r Rhona or both . 

3 Q. Do you know i f they prepared a written 

4 request? 

5 A. I believe there was a written request . 

6 Q. Did you play any role in conveying tha t 

7 wri t ten request to t he Agalarovs? 
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8 A. I believe I may have sent c opies o f what 

9 the text wo uld be , poss i b l y for them t o loo k i t 

1 0 over and see if i t was okay or if i t needed 

11 tweaking or changing or whatever . I d o n ' t recall 

1 2 if I t ook the physical let ter . I don ' t know . I 

1 3 know t here was a physical let t er by -- yes , I 

14 think there was a physical letter . I don ' t know 

15 if I t ook it or if s omebody e l se maybe t ook it t o 

1 6 Moscow . 

17 Q. Yo u ' ve described what yo u think was a 

1 8 telephone conversation wi t h Emin where you 

1 9 conveyed t he initial reques t, and --

2 0 A. Yes . 

21 Q. -- there ' s a written letter that got 

22 transmi t ted , and you ' ve also t old us about t he 

2 3 pho ne call from Mr . Peskov . Were there any 

24 communica t ions in between in which you were a 

25 part icipant in which t here was a discussion about 



1 a rranging a mee t ing b e t ween Mr . Trump a nd 

2 President Putin? 

3 A. No . I fol l owed up a few t i mes , I th i nk 

4 one wa s a Paul a request . You know, do we know 

5 abo ut scheduling yet? Is there -- again , it 
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6 seemed pret t y naive , but most of it was about the 

7 scheduling . Once he ' d cut down his trip t o r eally 

8 just one day and a c o uple o f littl e bits , it was , 

9 you know, what happens i f there ' s a meeting? 

1 0 Where a re we go i ng t o put this? What ' s going to -

11 - that ' s what mos t o f it was about . And I wo uld 

1 2 on t hose occasions say t o Emin , " Can we get an 

1 3 a nswe r on this? " And his a nswe r appeared to 

14 always b e the same , which is , " It ' s up t o my Dad , 

1 5 if my Da d c an get an answer ." 

1 6 Q. Did you have any d i rect commun i c a t i ons 

17 with Aras abo ut that? 

1 8 A. No . I rarely had any direct 

1 9 communica t ion with Aras , who really doesn ' t speak 

2 0 English , apart from any o the r r ea s o n . 

21 Q. Yo u ' ve des cr i bed a telepho ne c a l l from 

22 Mr . Peskov . Were you present in t he room when 

2 3 that telephone call came in? 

24 

25 

A. I was. 

Q. Who e lse was present? 
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1 A. Mr . Trump , I believe Paula Shugart was 

2 there , Keith Schiller , Emin , and then I ' m not 

3 sure . And Aras , obviously, because he rece i ved 

4 the no t obviously, b u t he rece i ved the call . 

5 Q. Co uld yo u hear the telepho ne 

6 conversation? 

7 A . No . 

8 Q. Were you not in the r oom when the 

9 telepho ne cal l t o ok p l ace? 

1 0 A. Yes , b u t I wasn 't on the phone . 

11 Q. Were yo u able t o hear Aras ' side o f the 

1 2 conversation? 

1 3 A. Yes . 

14 Q. What do yo u recall fr om his side o f the 

1 5 conversat i o n? 

1 6 A. I was go i ng t o say something tha t just 

1 7 sounds flippant , s o I ' 11 change it . It was in 

1 8 Russian , so I don ' t reca l l anything f rom his side . 

1 9 "A lot of Russian words " i s what I was goi ng to 

2 0 say . 

2 1 Q. Okay . Fair enough . Do yo u know wha t 

22 prompt ed Mr . Peskov to c a ll -- well , le t me back 

2 3 up . 

24 

Did he call Aras o r did Aras call him? 

A. He cert ainly ca l led Aras a t t he t ime we 

25 were t here . I' m no t sure i f t hat ' s i n response to 



1 Aras having asked him to call . 

2 BY MS . SAWYER : 

3 Q. And during that conversation , did Mr . 

4 Trump get on t he phone at any point in t ime? 
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5 

6 

A. I d o n ' t recall him being o n the call , no . 

Q. So the only person who took and spoke 

7 with Mr . Peskov was Mr . Agalarov , Aras Agalarov? 

8 A. To the best of my knowledge , who then 

9 relayed the information to Emi n , who always acted 

1 0 a s his t ranslator anyway beca use he spoke both 

11 languages fluently . 

1 2 BY MR . PRI VOR : 

1 3 Q. Af t er t hat call from Mr . Peskov , was 

14 there any further foll ow- up o r discussion abo ut 

1 5 Trump and Put i n mee t ing dur i ng t he Miss Univers e 

1 6 Pageant? 

17 A. No t anything that I heard or overheard , 

1 8 no . 

1 9 BY MS . SAWYER : 

2 0 Q. In additi o n t o talking abo ut a meeting , 

2 1 d i d Mr . Trump d i scus s President Put i n o t herwise 

22 d u r i ng t he t r i p? 

2 3 A. I only heard him talk about him once in 

24 specifics , which was at the Nobu reception where 

25 he did field some questions , and one of the people 
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1 -- I have no idea who they were -- asked Mr . Trump 

2 his view on Russia, its economy and its leader . 

3 And amongst the things he replied, I remember h im 

4 sayi ng specifically, "You have a very s t rong 

5 leader. Our leader is weak ." And then he 

6 emphasized t he word again , he goes , "Weak . We 

7 need a strong l eader." So I t ook tha t t o b e 

8 President Putin . I mean , that was the l ead e r o f 

9 Rus si a a t the time. 

1 0 Q. And t hen by contrast , when he was 

11 speaking o f " our leader," who did you take Mr . 

1 2 Trump to be referring to when he said , " Our leader 

1 3 i s weak "? 

14 A. President Obama . 

15 Q. And I wanted to go b ack . Yo u had 

1 6 mentioned tha t whil e you we re in Las Vegas i n June 

17 o f 2013, I think yo u said Paula -- Shugart? 

1 8 A. Shugart, yeah . 

1 9 Q. Can you spell her l as t name? 

20 A. S- H- U- G- A- R-T. 

21 Q. Tha t she had mentioned to you tha t with 

22 the upcoming Miss Universe Pageant t he f ollowi ng 

23 fall that Mr . Trump would want t o meet Mr . Putin . 

24 Was Mr . Trump t here in Las Vegas with you all as 

25 well? 
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2 

A. You cut out just as you said "Mister " 

Q. Yeah , I ' m n o t sure my micropho ne is 

3 working as we l l . I' m tryi ng t o -- okay . Let me 

4 j u s t t ry t o shorten the q uest i on as well . 
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5 While yo u were in Las Vegas in June 2013 , 

6 Mr . Trump was also present, wasn 't he? 

7 A. That i s correct, yes . 

8 Q. And h ow many days were you there in Las 

9 Vegas wi th Mr . Trump? 

1 0 A. I was t here f or 2 days in Las Vegas . 

11 Q. And were the Agalarovs also there with 

1 2 you? 

1 3 A. Yes . 

14 Q. And was it both Emin and Aras? 

1 5 A. I t was the i r ent i re fami l y . It was Emi n , 

1 6 Aras , I rina Agalarova she ' s Aras ' wi f e -- and 

17 Sheila Agalarova , who is Emi n ' s sister and their 

1 8 daught er . 

1 9 Q. And who was t here from the Trump family? 

20 A. I d o n ' t know, but I d o n ' t recall meeting 

21 any o t her Trump fami ly member dur i ng t hat t i me . 

22 Q . When you say " any other ," other t han 

23 Donald Trump , Sr . ? 

24 A. Other t han Donald Trump , Sr ., yes . 

25 Q. Do you recall if Donald Trump , Jr ., was 
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1 there? 

2 A. I d e fi nitely didn't see him the r e , but I 

3 don 't know if he was there at any time. 

4 Q. And you were there f or 2 days. Were the 

5 Agalarovs there any l onger than you? Did they 

6 c ome before you or stay after? 

7 A. No, I actually had b een in Vegas longer 

8 b ecause I was acting also as a prelim inte rvi ewing 

9 judge , wh i ch was a coup l e o f days even earlier. 

1 0 And then t he Agalarovs arrived , and I moved into 

11 the Trump Hotel with them f or tho se 2 days. So I 

12 beli eve they stayed 2 f ull days and then left part 

1 3 of t he t hird d a y. We a ll flew b ack -- I actually 

14 fl ew back with them to New York . 

15 Q . And what is a "prelim i n t ervi ewing 

1 6 j udge " ? 

17 A. It ' s very impo rtant. It ' s a g r o up o f 

1 8 people who are put toget her to inte rvi ew t he 

1 9 cont estant s and spend days aski ng them about t heir 

20 worth , and the n present those findings -- a bit 

21 like yo ur own Commi ttee -- t o the judges a t the 

22 end who decide on who shall become Miss USA. 

2 3 Q. So this was a prelim interviewing judge 

2 4 thing f or the Miss USA Pageant? 

25 A. It was , yes. 
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1 Q. Not for t he Miss Universe? 

2 A. This o ne was for Miss USA . 

3 Q. And how did you get -- who had s elected 

4 you to do tha t ? 

5 A. Paula Shugart had asked me f or two 

6 reasons: One , I' d been a journalist, and part o f 

7 this is you have t o spend a few days of asking 

8 doz e ns and d o z ens o f questions and c o nducting 

9 interviews, and she tho ught that could be good . 

1 0 And , secondly, she t hought it would g i ve me 

11 something o f an insight into how these pageants 

1 2 worked because I was going t o be her liaison for 

1 3 the Miss Unive rse Pageant coming up in Novembe r. 

14 So she thought I wo uld see at l east how it ran 

1 5 technica lly and product i on- wise and creat i v ely. 

1 6 Q. And we re you compensated f or your wo rk as 

17 a prelim interviewing judge? 

1 8 A. You are given a per diem to buy food. I 

1 9 think it's maybe $70 a day, maybe $80 a day, for 2 

20 days. 

21 

22 

Q. And who pa i d that per diem? 

A. The judges who a rrive, you -- I don 't 

23 know who paid it, but you receive an envelope , and 

24 it has -- if you 're there 3 days , I think you get 

25 $200 , something like t hat , and it's there in your 
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1 package which contains a binder with bio 

2 information and e v erything e ls e . It's part o f 

3 your we l come package . And there a re a bout six or 

4 eight prelim judges. They're the non-televi sed 

5 judges. 

6 Q. And Ms . Shugart, she ' s with t he Trump 

7 Organization? 

8 A. She is the president o f the Miss Universe 

9 Organ i zat i on , which at the time was co- owned by, I 

1 0 bel i eve , NBC and Donald Trump I don 't know if 

11 it was the Trump Organization o r him personally; I 

1 2 have no idea -- and now is wholly owned , I 

1 3 b e lieve, by I MG . 

14 Q. So d o yo u know whether o r n o t she is 

1 5 emp l oyed by NBC o r by the Trump Organ i zat i on? 

1 6 A. I have no idea who employed her t hen . 

17 Now, currently, I mean , they 're not owned by 

1 8 either o f those entities anymore . 

1 9 Q. And is she s till with Miss Universe --

20 Miss USA? So rry . 

21 A. Well, t o the bes t of my knowl edge , she ' s 

22 s till the president o f t he Miss Universe 

23 Organi zatio n , which is the umbrella that owns Mi ss 

24 Universe , Miss USA, and I think Miss Teen USA . 

25 Q. Got it. And you said you we re to be Ms . 
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1 Shugart ' s liaison a t t he Miss Universe Pageant in 

2 Moscow? What did that entail? 

3 A. So when Emi n had first broached t he i dea 

4 o f why no t have the pageant in Moscow, once there 

5 was some p ositive reactio n from Ms . Shugart and 

6 her team, he said , look, Rob can be your liaison 

7 i n t erms of creative or production and t hose k i nd 

8 o f l ogistics , and Ike -- Irakly Kaveladze -- wo uld 

9 be his Dad's li aison i n terms o f budget , 

1 0 sponsorsh i p , and t hose kind o f de t a il s . 

11 Q. And yo u had said that Ms . Shugart was the 

1 2 one who broached t he idea in Las Vegas about Mr . 

1 3 Trump wanti ng to meet with Mr . Puti n . 

14 why she b e li e v e d that? 

Do you know 

15 A. No . 

1 6 -- I don 't 

And , actual l y , if I d i d say that, it 

wha t I t h i nk I sa id was tha t she 

1 7 bro ught up it was kind o f the g orilla in the 

1 8 room. She said , " Oh , God , he ' s going to want to 

1 9 mee t Puti n ." It was said like t hat . So it was us 

20 two privately going, " Oh , no, " like this was 

21 not only were we now having this pageant i n 

22 Moscow, b ut this was t he l a test drama in our 

23 mi nds . There was no evidence at that point that 

24 he was . The inference from how I said it was she 

25 sa i d t o me , " Oh , God, he ' s going t o wan t t o mee t 
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1 Putin ." Not " he wants t o " or " he ' s asked to ," but 

2 " he ' s going to want to ," if that explains it . 

3 Q. And did Mr . Trump himself ever mention 

4 Mr . Put i n while you were wi t h h i m in June o f 201 3 

5 in Las Vegas? 

6 A. No t t hat I could recall , no . 

7 Q. And in the 2 days t hat you were t here 

8 that the Agalarovs were there , can yo u just 

9 descr i be when and in what cont ext you saw Mr . 

1 0 Trump? 

11 A. Yes . So I saw him -- the first time was 

1 2 I was waiting in the lobby of t he Trump Hot el 

1 3 to meet the Agalarovs , and just as t hey came in , I 

14 noticed that Mr . Trump was in the lobby, in 

1 5 anot her part of the lobby . So Aras , Emi n , 

1 6 everybody came i n . I wen t t o deal wi t h them . And 

17 as they walked in , Mr . Trump screeched acro ss the 

1 8 lobby and said , " Oh , it ' s the richest man in 

1 9 Russia , and he ' s come to see me ." And we kind of 

20 had this instantaneous meeting , so that ' s the 

21 f i rst t i me we saw h i m. And they had a qu i ck chat , 

22 and I bel i eve Mr . Trump said -- aga i n , I can 't 

23 quo te this wo rd for word but s omething t o the 

24 ef f ect o f: Why don ' t you check in and t hen come 

25 and see the rehearsals going on . 
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1 So about 30 , 40 minutes later, we went to 

2 the rehearsal hall. Mr. Trump was there. He 

3 called us ove r and just said , you know, this i s 

4 the sta ge, t h is is how it will look, I' m sure 

5 Moscow will loo k ama zi ng . 

6 of nonsense, basically. 

It was all o f that kind 

And we spent about 1 0 or 

7 15 minut es t here . Then we left, went back to the 

8 hotel. I then received a call from Keith Schiller 

9 not long af t er I' d g o t i n t o my r oom sayi ng , "Mr . 

1 0 Trump understands you and Emin and everybody are 

11 going to dinner tonight , and he 'd like t o j o in. 

12 I s t hat okay?" And I said , " Sure . It' s great." 

1 3 And he asked where it was and wha t time it was . I 

14 hung up , called Emin, and said , "Yo u have a guest 

15 for dinner." And the next time I saw him was a t 

1 6 dinner t hat night a t a restaurant called "CUT," 

17 which I think is in the Pala z z o Hotel . Yeah , so 

1 8 he sa t next to Emin on one side and Olivia Culpo , 

1 9 who was the reigning Miss Universe, on t he other 

20 side of him. I sat next t o Emin. And then --

21 wha t happened? That was it. We saw him . Then he 

22 came home with us. We went -- a fterwards we t ook 

2 3 some o f Emin's friends t o the club that was in 

24 there. He came with us there, and eventually he 

25 left. And t hen we didn't see him until I think 
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1 the afternoon of t he next day when we wen t briefly 

2 to a dress rehearsal . And then they were seated 

3 next t o h i m, Emi n and Aras , a t t he event i tse l f . 

4 And r i ght a f ter i t f inished , my job was to ge t 

5 them on the stage and to prepare f o r the 

6 announce ment, the of f icia l announcement tha t Miss 

7 Uni verse 201 3 would be in Moscow . I d i d t hat and 

8 that was it . I don ' t believe we saw him after 

9 tha t. 

1 0 Q. And at the d i nner , who was -- did anyone 

11 come with Mr . Trump? 

1 2 A. You just cut out , but I t hink you said , 

1 3 "Who was t here? " 

14 Q. Yeah , I just asked who was there with Mr . 

1 5 Trump . 

1 6 A. Ke i th Schiller , and -- wi th Mr . Tr ump? I 

17 believe it was just him and Keith . Paula Shugart 

1 8 was there and Olivia Culpo . So the reason I' m 

1 9 hesitating is I put them in his camp k i nd of 

20 thing . So it was the president o f Miss Universe , 

21 the actua l Miss Universe , Mr . Trump , and Ke i th 

22 Sch i ller . 

23 Q. And then Mr . Agalarov was there , Aras , as 

24 wel l as Emin? 

25 A. Yes . Mr . Agalarov and his family , so 
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1 him, his wife , his daughter , Emin , myself ; Michael 

2 Cohen was actually also there with Mr . Trump . 

3 Mi chael Cohen . And o n the opposite s i de of the 

4 table wa s some o f Emin ' s fr i ends who or i g i nally 

5 had been c oming to his dinner before it was 

6 hijacked somewhat . Maybe four or five of his 

7 friends . 

8 Q. Did Mr . Co hen arrive with Mr . Trump? 

9 A. I' m no t sure if he arr i ved wi th him as in 

1 0 a longside h i m, but I know we start ed very much on 

11 time . We all sat d own at the same time . 

1 2 don ' t know if he came actually wi t h him . 

So I 

1 3 Q. And had you met Mr . Cohen before this? 

14 A. No , but I was seated next t o him . 

15 Q. So this was the first time you had met 

1 6 h i m? 

17 A. Yes . 

1 8 Q. And who did you unders t and him to be? 

1 9 A. Mr . Trump ' s personal lawyer . 

2 0 Q. And was there any explanati o n of why he 

21 was there wi th Mr . Trump? 

22 A. No . Not to me , anyway . 

2 3 Q. And yo u had indicated that after dinner , 

24 a group went t o the club. 

25 A. A club , yeah . 
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1 

2 

Q. A club . Was it a club in the restaurant? 

A. No . It was in -- I can 't recall if -- I 

3 think it was i n the same hotel, the Palazzo , and 

4 it wa s -- yes , it was a club called "The Act." 

5 Q. And d o you remember who was in the gro up 

6 that went to t hat club? 

7 A. I can 't be sure of the exact makeup of 

8 it, but myself , Emin, definitely Miss Universe 

9 herself. She ha s a person that looks after her 

1 0 named Esther Swan , S- W- A-N. She would have been 

11 with her . Mr . Trump, Keith Schiller , and I think 

12 some o f Emin's friends. I don 't know if Aras wen t 

1 3 to it. I have no idea. I don't know if Emin's 

14 family went to it. 

1 5 

1 6 

Q. And was Mr . Cohen i n this group? 

A. I don 't reca ll if he came . 

17 Q. And yo u said you remembered the name o f 

1 8 the club was The Act? 

1 9 A. Act, yes . A- C-T. 

20 Q. A- C-T. 

21 A. Mm-hmm . 

22 Q. And how long were you at tha t club? 

2 3 A. Maybe 90 mi nutes , s omething like that . 

24 Possibly 2 hours. 

25 Q. And was t he entire group there tha t 
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1 entire 90 minutes? 

2 A . Yes . 

3 Q. So no one l eft before the rest o f the 

4 group? 

5 A. No , because it was felt -- people kept 

6 asking me all the time if they could leave, but 

7 they felt it was rude to leave before Mr . Trump. 

8 Q. So Mr . Trump was there the entire 90 

9 minutes ? 

A. That we were there, yes . 1 0 

11 Q. And then after that , d o yo u know where 

12 Mr. Trump went? Did you go anywhere else with 

1 3 him? 

14 A. We did not, and I have no idea where he 

15 went . 

1 6 Q. And t hen in terms o f the time during --

17 that yo u were at The Act , you ' ve probably seen 

1 8 some o f the reporting about wha t might have 

1 9 occurred during that. Can you describe wha t you 

20 guys thought this club -- what type o f club it 

21 was? 

22 A. It -- t he report -- let me -- yes . It' s 

2 3 a club that has it's not burlesque, but it's 

24 kind o f in t hat art . But it's organized by these 

25 directors and artis t s that are -- it's very artsy, 
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1 for wan t of a better word , but it verges on 

2 burlesque. So it's loud and it's brash and it's 

3 sma ll. And that's it, really. 

4 Q. Some of t he reporting has indica ted t hat 

5 it's p o ssible that there was a display during that 

6 time t hat you were t here t hat involved some 

7 urination. I s t hat accurate or inaccurate? 

8 A. It's inaccurate, and I know the repo rting 

9 because they asked me about that, and I told him 

1 0 they were confusing it wi t h the sister club called 

11 "The Box," which is in Lo ndon. And they obviously 

12 either were deaf to wha t I said or chose not to 

1 3 amend their article or book or whatever it is. 

14 Q. And in terms o f the show that yo u all 

15 saw, can you just describe -- you know, it's also 

16 been described as involving multiple women . Is 

1 7 that accurate? 

1 8 A. I mean, first o f al l, I don't recall much 

1 9 of t he actual performance and , you know, whether 

20 many of them were women as oppo sed t o -- I mean, 

21 it's a -- I mean, yes , there were women 

22 per formers , but not in t he way it has been 

23 described in the press . I believe they're 

24 confusing that wi t h a different club t hat was 

25 known as a s i ster club. So it' s loud. They do 
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1 it ' s Cirque du Soleil - type acts in more of a 

2 burl e sque setting . 

3 cou l d do . 

That ' s probably the b es t I 

4 Q. When you said you thought tha t the 

5 

6 

7 

8 

9 

1 0 

11 

1 2 

1 3 

14 

15 

1 6 

17 

1 8 

1 9 

2 0 

21 

22 

2 3 

reporting was mix ing or c on fusing The Act with a 

club called " The Box , " you said it was a sister 

club . That sister club is loca ted in Las Vegas? 

A. Lo ndon . 

Q. And i n what way i s it a sister c l ub? 

A. Owned by the same people . 

Q. And have you gone t o Box? That ques tion 

fro ze you . Sorry . 

MR . GAGE : No , the question doesn ' t throw 

me . It ' s j us t --

MR . GOLDSTONE : Froze . 

MR . GAGE : Froze . 

MS . SAWYER : Yeah , s o rry . We c o uldn ' t hear 

you . Go ahead. 

MR . PRIVOR : The connection froze . The 

vide o fr o z e . 

MR . GAGE : Can yo u hear me? 

MS . SAWYER : Yes , we c an now . Tha nks . 

MR . GAGE : Okay . Our understanding , Rob ' s 

24 understanding and mine and Be rnard ' s , was we ' d b e 

25 focus ed on the newly produced documents which have 
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1 b een described . We ' r e going awfully f a r afield . 

2 We starte d at 3 : 15 . We ' r e now at , yo u know, 

3 comi ng up o n 5 : 45 . Rob has been gra c i o us wi th his 

4 t i me and prepared to keep going , but I just have 

5 to sugges t we ' re awfully far afield from what we 

6 were t old would be t he subject of the supplement al 

7 inte rview. 

8 MS . SAWYER : Yeah , I appreciate your p o int . 

9 I th i nk i n terms o f s ome o f thes e ques tions , I 

1 0 think i t' s follow- up t o h i s ans wers to some of our 

11 f o llow- up . And I was o nly asking the questi o n no t 

1 2 -- and I am only asking because I' m trying t o 

1 3 unde rstand t he found a t ion for Mr . Golds t one ' s 

14 b e li e f in parti cular that the y may have confused -

15 - and if i t ' s that he ' s read about i t o r he ' s s een 

1 6 i t a nd he ' s v i s i ted Box , t hen tha t' s fine . I' m 

17 just trying to get a frame o f reference f or why in 

1 8 part icular he thought so strongly tha t t hey had 

1 9 confused t wo night clubs . 

2 0 MR . GAGE : We ll , I mea n , part o f it is 

21 probably a l itt l e b i t o f specul a t i o n . I don ' t 

22 mi nd Rob a nswer i ng , but I' m jus t -- I hope we c a n 

2 3 f o cus , t o the extent there ' s anything left , o n the 

24 t opic tha t we understood at least was going to be 

25 the basis for this supplemental inte rview, but 
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1 okay. 

2 MR . GOLDSTONE : Yeah , I mean, I appreciate 

3 that, and I am happy t o answer . I have v i s ited 

4 The Box , so I know t hat . And I have also met the 

5 autho r that you ' re quot ing and went to great 

6 lengths to explain to this au t hor that he was 

7 confusing it and t hat t his is before his 

8 publication came out and probably he should amend 

9 it. Now, the fact that he didn 't choos e t o o r 

1 0 didn't do so has led t o some o f this confusion in 

11 my estimation . 

12 MS . SAWYER : Thank you . I do appreciate it 

1 3 a nd understood t he point, a nd we do appreciate 

14 that yo u have been graci o us with yo ur time. So , 

15 you know, thank you for that. 

1 6 

17 

I did have one -- did you wa nt t o conti nue? 

Go ahead . I'm going to turn it back over t o 

1 8 Brian f or a second . Then I may have a couple 

1 9 questions a t t he end . 

20 MR . PRIVOR : Let's g o o ff the record f o r a 

21 minute. 

22 MS . SAWYER : We ' re going t o go o ff t he 

2 3 record f o r just a sec to see how many more 

24 questions we have and wha t follow-up. 

25 guys want to t ake maybe 5 minutes? 

So if you 
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1 MR . GAGE: Okay, yes, if we could take just 

2 5 minutes, that would be great . 

3 

4 

5 

6 

MS . SAWYER : Grea t. Thank yo u. 

[Recess a t 5:44 p . m. t o 5:46 p.m.J 

MR. GOLDSTONE : We 're back. 

MR . PRIVOR: As are we . We just have a 

7 couple ques tions left. 

8 colleague . 

I'll turn it over to our 

9 BY MS . SAWYER : 

1 0 Q. Can you hear me okay? 

11 A. Yes 

12 Q. I just want ed to f ollow up --

1 3 A. No, no , but now we can 't hear you. 

14 Q. I d o n 't know what happened. It was on 

15 and then it shut its e lf o ff. 

1 6 I wanted to f ollow up and ask you just a 

17 couple questions about Exhibit 2 , and this was --

1 8 I' 11 describe it to you . This was Bates number 

1 9 2 61 . It' s t he July 6t h email tha t you had sent to 

20 Mr . Garten . 

21 A. Yes. 

22 Q. And my colleague had a sked you a f ew 

2 3 questi o ns abo ut that , and you had indicated that 

24 you were referring to a s t a t ement that he had read 

25 to you t hat was a s t a t ement from Donald Trump, Jr. 
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1 Is that accurate? 

2 A. Yes , I believe that's what it was , yes . 

3 Q. So I'm going to read you a statement that 

4 was put out by Donald Trump, Jr ., on July 8th , and 

" It was a short 5 that statement reads: 

6 introductory meeting. I asked Jared and Paul to 

7 stop by. We primarily discussed a program about 

8 the adopti o n of Russian children that was active 

9 and popular with Amer i can families years ago and 

1 0 was s ince ended by t he Russi an Government . But it 

11 was not a campaign issue at the time , and there 

12 was no fol low-up. I was asked to attend the 

1 3 meeting by an acqua intance but was not told the 

14 name of the perso n I wo uld be meeting with 

15 beforehand." 

1 6 Was t hat the s t a tement tha t wa s read to 

17 you by Mr . Garten? And I think you had indicated 

1 8 that Mr . Futerfas was also on the phone . 

1 9 A. You know, I really don 't recall word for 

20 word whether that was it or wasn 't it. But it was 

21 a l o ng the lines o f it was about adopt i o n, it 

22 didn't come to much , and t here wa s no f ollow-up , 

2 3 yes . 

24 Q. And t hat s t a t ement that t hey read to you , 

25 did it indica te anything about the email that you 
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1 had sent offering incrimina ting informa tion on 

2 Hillary Clinton? 

3 A. I honest l y don 't reca ll. 

4 Q. Do you think you would have no t ed if it 

5 had not indicated that? 

6 Let me just ask a different question . 

7 you know if a t that point in time they had 

Do 

8 mentioned to yo u whether or not the y had seen your 

9 ema il? 

1 0 A. I believe t hat the e ma ils and t he 

11 conversatio n about emails may have c o me a little 

12 later. But I don't know whether it was later than 

1 3 this or late r than the first outreach . The first 

14 o utreach was d e finit e ly just about the meeting, 

15 not about the ema ils, and I don't know when the 

1 6 subject of t he email or e ma ils c ame up. 

17 Q. Okay . And you had told my colleague that 

1 8 you thought the first outreach was around June 

1 9 5 t h . 

20 

Is t hat correct? 

A. I think it's probably a littl e bit 

2 1 before, maybe around June -- no , it' s actua lly 

22 I think the fi rst outreach may have been at the 

2 3 end o f May as a pho ne message that was left, and I 

24 didn't return it until t he ve ry end of May or the 

25 first of June. 
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1 Q. And during that initial conversation , you 

2 don ' t think there was a discussi o n of the email 

3 that you had sent? 

4 A. No . 

5 Q. And then you said i t did come up . Do yo u 

6 think it came up during your discussion on t he 

7 27th of June? 

8 A. Possibly . 

9 [Video disconnected . J 

1 0 [Recess a t 5:5 0 p . m. to 5 : 5 1 p . m. J 

11 MR . PRIVOR : Back o n the reco rd aga i n at 

12 5 : 51. 

1 3 BY MS . SAWYER : 

14 Q. So I think I had just asked yo u when we 

15 got d i sconnect ed whether or not dur i ng your 

1 6 conversat i on on June 27th , whether or not Mr . 

17 Garten or Mr . Futerfas i ndicated that they had 

1 8 seen the e mai l tha t you sent to Donald Trump , Jr. , 

1 9 on June 3rd of 201 6 about t he meeting . 

20 A. Aga i n , I don ' t recall the exact date when 

21 they t o l d me about i t , but at some po i nt they d i d 

22 tell me they ' d seen the ema il s , yes . 

23 Q. And d o you recall whether or not they 

24 read a s t a tement tha t was a s t a t ement from Donald 

25 Trump , Jr ., t o you t ha t same day during t ha t phone 
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1 call on June 27 t h? 

2 A. I d o n 't. No , I d o n 't recall . 

3 Q. Do you recall if you talked t o them after 

4 June 27th but before July 6t h when you sent the 

5 emails referring t o a statement o f Do n, Jr . ' s that 

6 had been read to you by them, by Mr . Futerfas and 

7 Mr . Gar t en? 

8 A. I definitely did not speak to them 

9 because -- I was just trying t o check my da t es 

1 0 I was on a cruise ship wi t h v i r tually no Internet 

11 between the 2 8th of June and I believe I landed 

12 into Athens , or however you get there, docked into 

1 3 At hens on the 8 t h or 9th of July. 

14 Q. So the last time you could have spoken 

15 with them wou ld have been o n June 27th of 2017 

1 6 about Don Trump, Jr .' s statement? 

17 A. Most likely, yes . 

1 8 Q. And by that time , if you can remember, 

1 9 would they have acknowledged t hat they had seen 

20 the email that yo u had sent to Do n Trump, Jr.' 

21 about the meeting that yo u were trying t o set up 

22 with t he Russian lawyer? 

2 3 A. I'm no t sure if they -- I d o n't know . 

24 When t hat I don 't know if it was then or if it 

25 was later after all this madness hit, but -- I 
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1 don ' t know. 

2 Q. Whe n you talke d t o us b e f o r e , yo u 

3 ind i cated that yo u thought that conversa t i o n c o uld 

4 have occurred a s e a rly as early June and 

5 definitely had o ccurred by June 27 th . And now 

6 you ' re indica t ing tha t it could have been as la t e 

7 as July 10th? 

8 A. We ll , I ' m indicating I can ' t r e me mbe r 

9 when i t was . 

1 0 Q. And do you remember wha t they s a i d when 

11 they acknowledged that they had seen the email? 

1 2 A. No . 

1 3 Q. Did you mention t he email t o them when 

14 you spo ke with the m in e arly June ? 

15 A. No , f o r sure not . 

1 6 Q. And wha t about when you spoke wi t h them 

17 o n June 27 th? Did yo u menti o n the email t o them 

1 8 then? 

1 9 MR . GAGE : Has t his b een covered in the 

2 0 first inte rvi ew? You know, if yo u ' v e got a 

21 trans cr i pt , if we ' re g o i ng ov er the same ground 

22 tha t Rob has already answered , I just think i t' s a 

2 3 little unfair to any witness --

24 MS . SAWYER : Well , I' ll tell you why I' m 

25 as king . I mean , if his t es t imony had b een 
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1 consistent , then I would not have had to ask the 

2 foll ow- up . His testimo ny isn't consistent , and 

3 I'm more than happy to have you guys -- I mean, 

4 I' m more t han happy to -- we have the trans cript 

5 here if you want t o take a few minutes . I'm just 

6 trying to get it cleared up. I' m not trying to 

7 trick him or trap him, but it is no t consis t ent 

8 with what he t o ld us before , and I'm just trying 

9 to get a sens e as to whether or not he has a 

1 0 recollect i on as to when they spoke about t he email 

11 that he had sent t o Don Trump , Jr ., abo ut the 

12 meeti ng . 

1 3 MR . GAGE: I'm no t even specifically focused 

14 o n that set o f questions . I'm simply saying just 

15 as a matter o f practice , if an i ntervi ew i s g i ven 

1 6 in mid- December and now we 're a t Ma rch 29, and you 

17 have a transcript and the witness d oes no t, any 

1 8 witness does not, and we 're not certain exactly 

1 9 wha t is consistent or inconsistent a nd I'm not 

20 saying anything is inco nsistent -- it puts any 

2 1 witness -- f o rget Rob -- i n an unfair s ituation . 

22 And if wha t we 're trying t o do here -- which I 

2 3 assume we are -- is get Rob ' s best reco llection , 

24 this is not -- I mean , wi t h all respect, t his is 

25 not the best way to do it. If we have to 
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1 reconvene a t some point when we ' ve got t he 

2 transcript, answe r any inte rim questions or -- yo u 

3 know, we've ob v i o us l y worked wi th you o n a 

4 vol unt a ry basis, but you put any witness in a 

5 virtually impossible situatio n when it's 

6 s tructured thi s way, having done thi s f or many, 

7 many years. 

8 So , again, trying t o b e he lpful and all 

9 respect, thi s is just not a fair process t o any 

1 0 witness . I don't know how you wan t to proceed, 

11 but this is not the right way . 

12 MS. SAWYER: Well, what I would suggest we 

1 3 do is he give us h i s best r e collection. We a re 

14 more than happy -- yo u will have an opportunity to 

15 rev i ew thi s trans cript, o f c o urse. As s oon as we 

16 have it, we'll let you know. And just as before, 

17 yo u know, we ask that yo u c ome in within 2 weeks . 

1 8 We will also make t he prior transcript available . 

1 9 If yo u f ee l t hat there's a nything t hat doesn't 

2 0 accurat e ly r e fl ect Mr. Goldstone 's r ecoll ection 

21 and hi s tes timo ny, we 're mo re than happy t o cro s s 

22 tha t br idge when we need to. So I t h ink it will 

2 3 be a perfectly fair pro cess f or the witness , and I 

24 just want to give him an opportunity -- all I' m 

25 trying to do is give h im an opportunity to clarify 
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1 to the best of his recoll e ction when that 

2 conversati o n occurred . 

3 MR . GAGE : No , but , Ms . Sa wyer , my po i nt i s 

4 simply that the ground has already been covered 

5 the first time . If yo u put a multi - month gap in 

6 between a first time and a second time , and you ' re 

7 looking a t a transcript a nd , again , a ny witness is 

8 no t , it simply c r ea t e s an unfair dynami c . Yo u 

9 know, to g o b a ck t o a l l o f our tra ining in l aw 

1 0 school , if somebody uses i dent ica l wo rds i n a 2 -

11 month gap -- it just d o esn ' t happen unless 

1 2 someone ' s got a photographic memory . 

1 3 So I ' m troubled by the process . I ' m 

14 willing t o wo r k with yo u . I think Rob has b een 

1 5 consistent . But yo u ' re jus t putt i ng him i n a 

1 6 s i tua t ion -- a nd t hen wha t would Rob have to do , 

17 o r any witness , then they review Transcript 1 from 

1 8 mid- Decembe r and Transcript 2 on March 29 , and 

1 9 then you say which one do yo u choos e , I would hope 

2 0 e v e rybody o n the line appreciates the 

21 cooperativenes s o f our a pproach . I jus t a m 

22 extremely uncomfortable wi th go i ng over the same 

2 3 g r o und that we ' ve already c overed . And we let 

24 some of i t go on t o try to assist the Commi t tee , 

25 but i t just -- t his is no t an appropri a t e way to 
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1 proceed , with all respect. So to take a break, if 

2 we have to appear again via video c o nference a ft er 

3 lawyers have discussed it and/or we have the 

4 trans cript in front o f us or you c an discuss wi t h 

5 Bernard and I o ffline anything that you are 

6 concerned about -- and by " you " I include 

7 everybody i n t he room -- t hat ' s fine. We wan t to 

8 be c ooperative . But I'm g o ing t o repeat myself, I 

9 realize, but t o cover the same ground a second 

1 0 time months a p a rt without us having the 

11 transcript , that ' s no t fair. 

12 MS . SAWYER : Well, I understand your 

1 3 position , so let me jus t clarify . These ques tions 

14 came out of a document that we did no t have when 

15 we i n t ervi ewed yo ur client the first time , a 

1 6 document t hat indicates he wa s read Don Trump, 

17 Jr . ' s statement as early as June 27 th. That ' s no t 

1 8 something he t esti fi ed to the l as t time , so I 

1 9 think it' s fair ground for us to ask h i m some of 

20 the same questions because he never told us -- and 

21 I'm not sayi ng it was anythi ng he meant to omit, 

22 but he didn 't tell us about it beca use none o f us 

2 3 had this d o cument at the time. 

24 So when we talked to him about the 

25 conversations he had on June 27 t h before, it was 
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1 without the knowledge that part of what happened 

2 in that conversati o n was Trump Organization 

3 lawyers reading Donald Trump, Jr. ' s prepared 

4 statement to him . 

5 So to the extent there is s o me 

6 duplication, it is by virtue o f the f ac t t hat 

7 we ' ve been g i ven a new document and we have been 

8 given new testimo ny that d o es touch o n testimony 

9 he gave before. So I am more than happy, if yo u 

1 0 would pre fer, to have h i m come back or us 

11 reconvene if there is some lack o f clarity as 

12 between the two transcripts. All I am trying to 

1 3 do is give Mr . Goldstone an opportunity to, now 

14 that we have these d o cuments in fr o nt o f us , give 

15 us his best recollectio n as to when the 

1 6 conversat i on occurred about with the Trump 

17 Organi z ati o n lawyers about the email . If he 

1 8 cannot recall, t hat is fine. I' m just trying to 

1 9 give h i m t he opportunity to explain that. 

20 MR . GOLDSTONE : Can I just say with respect 

2 1 -- I unders t and my l awyer wan t s to speak. Again , 

22 maybe I wasn't very clear , but I have said I t h ink 

2 3 three times that I d o n't recall exactly when it 

24 was . That's all I' ve said . And now I'll back out 

25 of t his conversation for t he moment . 
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1 MR . GAGE : I t hink t hat i s what he said , and 

2 I do think -- and I didn ' t d o a depositi o n - type 

3 ob j ect ion , "Asked and answered ," but I do think 

4 that' s correct. So i f t h i s area needs t o be 

5 probed further , and we remain in a fully 

6 coopera t ive mode , then I t hink , yes , we 'l l have to 

7 look at the transcript and probably thi s 

8 transcript , glad t o discuss it with everybody in 

9 the room, in yo ur room, and i f we need t o ident i fy 

1 0 o t her l i nes o f i nqu i ry, then Rob will be 

11 available . But f o r reas o ns I ' ve discussed , yeah , 

1 2 I think we ' l l have t o -- I don 't want to go over 

1 3 the same area twi ce without looki ng a t t he 

14 transcript . So we can handle it any way yo u like . 

15 MS . SAWYER : I t h i nk we are perfect l y f i ne 

1 6 wi th handling i t t hat way . 

17 MR . GAGE : Because , loo k , we ' re all 

1 8 interes t ed in get t ing Rob ' s bes t recol l ect ion in 

1 9 the fa i rest poss i ble way, and it seems t o me 

2 0 that ' s what we have to d o . 

21 MS . SAWYER : Yeah , I don 't t h i nk t here ' s any 

22 d i sagreement here unless t he majori t y has 

2 3 something they wanted to add . 

24 MR . DAVI S : I think -- wel l, we ' d need t o 

25 thi nk it over on our end about proceedi ng tha t 
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1 way, but , obviously, for purpos es of right now, if 

2 the r e are o the r topics yo u ' d like to mo v e o n t o o r 

3 probe , we wou l d be fine with tha t . 

4 MR . GAGE : We ' ve also gone on f or coming up 

5 o n 3 ho urs . I mean , if we ' re going to get back 

6 togethe r again if there ' s a brief follow- up on 

7 something , that ' s fin e . But my suggestion is a t 

8 this p o int if we ' r e going to g o ov e r this area , we 

9 should reces s and f i gure out the best way forward , 

1 0 which I think includes our review of t hat 

11 transcript . 

1 2 MS. SAWYER : Well , just to be clear , this 

1 3 was our last line of inquiry, so we actua lly, Mr . 

14 Gage , d o n ' t have o the r ques tio ns . We d o n ' t . Now, 

15 I don ' t know i f Patrick h a d any fol l ow- up o n what 

1 6 we have a sked . So I don 't know if you wan t to a t 

17 least c onclude that . And my understanding was 

1 8 tha t what we are going t o try to do is give you 

1 9 the opport uni t y c e r t a inly to read the t wo 

2 0 trans c ripts , s ee if the r e is anything that yo u 

2 1 wou l d l i ke t o c l arify, and then pro ceed fr om 

22 there . I don ' t know t hat anyone has sta ted tha t 

2 3 there ' s a definite need to have your client appear 

24 before t he Commit t ee again at this point in time. 

25 MR . DAVIS : And with t hat unde rstanding , 
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1 yeah , we don 't have any ob j ection to t hat . Tha t 

2 would be the no rmal procedure anyway . And , o f 

3 course , aga i n , i t is a vo l untary i n t ervi ew, and 

4 your cl i ent is f ree to answer or no t answer any 

5 questi o ns that he wants . Of c o urse , the Commi ttee 

6 may have react ions t o tha t as wel l . 

7 MR . GAGE : No , no , we -- just to be very 

8 clear , which I think everybody knows but f o r the 

9 record , we have been and wi l l remain i n a ful l y 

1 0 coopera t ive mode . So I see a ffi rma t ive sha kes o f 

11 the head on the camera , just t o put that on the 

1 2 record . So , yes , we ' l l review t he t ranscripts and 

1 3 be in touch , and you should feel free to be i n 

14 touch with us , t o o . 

15 MR . DAVI S : Okay . I would l ike to finish up 

1 6 wi th a f e w supplemental q uest i ons f rom our side . 

17 EXAMINATION BY COUNSEL FOR THE MAJORITY 

1 8 BY MR . DA VI S : 

1 9 Q. Mr . Goldstone , you had mentioned i n 

2 0 reference to the Miss Unive rse Page ant in Moscow 

21 the request fr om Mr . Trump t o mee t wi t h Mr . Put i n . 

22 Yo u had s a i d tha t you had believed you had seen -

2 3 - o r had sent c opies o f what the text would be o f 

24 a f ormal writ t en reques t. Do you know i f you 

25 r e ta i n or i f you still have possession of a ny 
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1 copies of wha t t he t ext would have been? 

2 A. I b e lieve I d o n 't have that currently, 

3 no . 

4 Q. Do you recall if tha t would have been 

5 sent from your o ui 2 email account? 

6 A. Most likely it would be , yes . 

7 Q. And why do you believe tha t you no longer 

8 have a c opy o f that? 

9 A. Because I did a thorough s earch of a ll 

1 0 the key words , t he key p a rties, a s per t he request 

11 from the Commi ttee , and I d on ' t recall that comi ng 

12 in f act, I know t hat didn't come up. 

1 3 Q. Do you have any memory of deleting tha t 

14 email? 

15 A. I do not . 

1 6 Q. Okay. You a lso ment i oned t hat there was 

17 a physical letter, and I believe yo u said you 

1 8 didn't know if you took possession o f it or if 

1 9 someone else did. Do you recall -- other than no t 

20 knowing whether you o r s omeone else too k it, d o 

21 you recall where , who it came fr om? 

22 A. Could you just clari f y the who and --

2 3 could you clarify? 

24 Q. Sure . You mentioned sort o f a chain of 

25 cus tody of a writ t en letter, t he formal request 
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1 from Mr . Trump that he would like to meet with Mr . 

2 Putin , and I believe yo u said to my colleagues 

3 that yo u weren 't sure if yo u had possession o f it 

4 a t some point or if someone else did. Even if you 

5 d on ' t recall whether yo u did or did not have 

6 possession as part o f that chain, do you remember 

7 who would have sent that letter to you or someone 

8 else? Who was the person --

9 A. I believe the l etter ultimately came most 

1 0 likely t hrough Rhona Gra ff on behalf o f Mr . Trump. 

11 Q. Now, between the c opy o f what the text 

12 would have been and the letter itself, do you have 

1 3 any recollection of the actual content of that 

14 letter? 

15 A. No , I mean, no t really. Just a request 

16 to meet , and an invitation to a ttend t he p a geant. 

17 Q. Yo u also mentioned that there had been an 

1 8 offer from Mr . Peskov to have Mr . Trump mee t Mr . 

1 9 Putin a t t he Sochi Olympics or at some other 

2 0 future date. Do yo u know if any such meeting ever 

21 o ccurred? 

22 A. Not to my knowledge. I have no idea . 

2 3 Q. Yo u also mentioned that during the Miss 

24 Universe Pageant in Moscow t hat Mr . Trump departed 

25 on a friend's plane . Do you recall who that 
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1 friend was? 

2 A. I believe his name was o r is Phil Ruffin , 

3 and I don 't know if that's R-U- F- F-I-N or R-A. 

4 Q. And did Mr . Ruf fi n a ttend the p ageant? 

5 A. I believe s o , yes . 

6 MR. DAVIS: Okay. I believe those are all 

7 the questions from our side . 

8 MS . SAWYER : Okay . So I think we can 

9 fini sh , and we wi ll certa i n l y not ify you al l when 

1 0 we have the transcr i pt back , and you will have the 

11 opportunity to review that . And , Mr . Go ldsto ne , 

12 again , as we started , we would like to finish by 

1 3 thanking you for your patience and your time and 

14 your c ooperati o n with the Committee . It is 

15 appreciated certa i n l y by the Rank i ng Member , I 

1 6 bel ieve a lso by the Cha i r , and their respective 

1 7 staffs . So , yo u know, thank yo u f o r that, and we 

18 will let you know as soon as we have the 

1 9 transcript. 

20 

21 

MR . GOLDSTONE : Thank you . 

MR . DAVIS: Jus t on beha lf of the Cha irman , 

22 I'd a lso like to say thank you for the 

23 supplemental production and f or the supplemental 

24 interview. 

25 MR . GOLDSTONE : Thank you a ll for your time. 
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1 Thank you . 

MR . PRIVOR : Thank yo u . 2 

3 MR . DAVIS : We' l l go off the reco rd a t 6 :0 9 

4 p . m. 

5 [Whereupon the pro ceedings were adj o urned at 

6 6 : 09 p . m.J 

7 

8 

9 

1 0 

11 

1 2 

1 3 

14 

1 5 

1 6 

17 

1 8 

1 9 

20 

2 1 

22 

23 

24 

25 



1 

2 

12 6 



1 ERRATA SHEET 
2 SENATE JUDICIARY COMMITTEE 
3 INTERVI EW OF : 
4 DATE OF INTERVIEW : 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

PAGE LINE 

,, 

1) 

REASON : 

CHANGE : 

REASON : 

CHANGE : 

REASON: 

CHANGE : 

REASON : 

CHANGE: 

REASON : 

CHANGE : 

REASON : 

CHANGE : 

REASON : 

CHANGE : 

REASON : 

CHANGE : 

REASON : ------------23 
24 

Submi tted by : (Signed) 

PRINT NAME: 

-~ e : 

25 

Alderson Court Reporting 
1-800- FOR-DEPO 

I of I --- _ ___;__ pages 


	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_001
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_002
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_003
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_004
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_005
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_006
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_007
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_008
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_009
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_010
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_011
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_012
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_013
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_014
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_015
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_016
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_017
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_018
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_019
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_020
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_021
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_022
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_023
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_024
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_025
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_026
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_027
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_028
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_029
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_030
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_031
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_032
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_033
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_034
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_035
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_036
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_037
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_038
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_039
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_040
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_041
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_042
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_043
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_044
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_045
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_046
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_047
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_048
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_049
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_050
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_051
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_052
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_053
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_054
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_055
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_056
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_057
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_058
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_059
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_060
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_061
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_062
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_063
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_064
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_065
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_066
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_067
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_068
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_069
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_070
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_071
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_072
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_073
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_074
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_075
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_076
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_077
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_078
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_079
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_080
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_081
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_082
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_083
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_084
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_085
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_086
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_087
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_088
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_089
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_090
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_091
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_092
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_093
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_094
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_095
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_096
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_097
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_098
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_099
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_100
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_101
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_102
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_103
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_104
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_105
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_106
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_107
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_108
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_109
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_110
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_111
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_112
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_113
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_114
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_115
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_116
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_117
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_118
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_119
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_120
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_121
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_122
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_123
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_124
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_125
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_126
	Goldstone 2 Transcript - REDACTED_Page_127



